
JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: Dunavarsány Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Petőfi Művelődési Ház és 
Könyvtár Nagytermében 2015. április 14-én, 1710 órai kezdettel megtartott, rendes, nyílt üléséről.  
 
Jelen vannak: Gergőné Varga Tünde   polgármester 

 Keresztesi Balázs   alpolgármester 
Dr. Békássy Szabolcs   alpolgármester 

 Dr. Bóna Balázs   képviselő 
 Kun László    képviselő 
 Mekler Andrea    képviselő 
 Száger Gyula    képviselő 

dr. Szilágyi Ákos   jegyző 
 Vágó Istvánné    gazdasági osztályvezető 
 Hebóné Dull Ibolya   igazgatási osztályvezető 

Vella Zoltán    beruházási és műszaki osztályvezető 
dr. Kiss István    szervezési és önkormányzati osztályvezető 

 
valamint Dobronyi Jánosné   jegyzőkönyvvezető 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Szeretettel köszönti az ülésen megjelenteket, megállapítja, 
hogy a Képviselő-testület 6 fővel jelen van, tehát határozatképes, és várható, hogy a többiek is 
hamarosan megérkeznek. Javaslatot tesz az ülés jegyzőkönyvének hitelesítőire dr. Békássy Szabolcs és 
Kun László képviselők személyében. Kéri, aki a javaslattal egyetért, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

39/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzat Képviselő-testülete az ülés jegyzőkönyvének 
hitelesítésére dr. Békássy Szabolcs alpolgármestert, valamint Kun László képviselőt 
jelöli ki.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Javaslatot tesz az ülés napirendi pontjaira, mely annyiban 
térne el a meghívóban közöltektől, hogy a nyílt ülésben a Javaslat a Lányok és Asszonyok Klubja 
Dunavarsányi Egyesülete kérelmének elbírálására című napirendi pontot felvennék napirendre.  
 
Kun László képviselő: Szeretném javasolni, hogy a megmaradt sportcélú támogatás összegének a 
Művelődési, Oktatási és Sport Alapítvány javára történő átcsoportosítását is vegyük még fel a 
napirendi pontok közé, amit már tárgyalt a Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi, valamint a Humánpolitikai 
Bizottság is.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Rendben. Az elhangzott módosító javaslatok alapján a 
napirendi pontokra vonatkozóan az alábbi határozati javaslatot teszem fel szavazásra: 
Dunavarsány Város Önkormányzat Képviselő-testülete az ülés napirendi pontjait az alábbiak 
szerint határozza meg:  
1. Javaslat az Önkormányzat 2014. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló 
zárszámadási rendelet megalkotására  
2. Javaslat a települési hulladékhoz kapcsolódó hulladékgazdálkodási közszolgáltatással 
kapcsolatos kérelem megtárgyalására 
3. Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzat 2015-2019. évre szóló Gazdasági 
Programjának elfogadására. 
4. Javaslat az Önkormányzat 2014. évben végzett gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatairól szóló szakmai beszámoló elfogadására  
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5. Javaslat a Magyar Máltai Szeretetszolgálat 2014. évben a családi napköziben végzett 
tevékenységéről szóló szakmai beszámoló elfogadására  
6. Javaslat a Gyertyaláng Kegyeleti Szolgálat Temetkezési Kft. 2014. évi beszámolójának 
elfogadására  
7. Javaslat a Medical-Provisor Központi Orvosi Ügyelet Kft. 2014. évben végzett 
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására  
8. Tájékoztató a Dunavarsányi Napok rendezvénysorozatról 
9. Javaslat pályázat kiírására a felsőfokú oktatásban tanulmányokat folytató fiatalok anyagi 
támogatásáról szóló 35/2004. (XII. 01.) önkormányzati rendelet alapján  
10. Javaslat a Liza Tanító Néni a Nagyvarsányi Gyermekekért Alapítvány kérelmének 
elbírálása 
11. Javaslat a Dunavarsányi Árpád Fejedelem Általános Iskola átszervezésének 
véleményezésére  
12. Javaslat a West-Graph Kftvel kötött vállalkozási szerződés módosítására  
13. Javaslat a Dunavarsányi Torna Egylet kérelmének elbírálására  
14. Javaslat gépkocsi személyes használatba adására  
15. Javaslat Dunavarsány településrendezési eszközei folyamatban levő felülvizsgálatához és 
részleges módosításhoz környezeti vizsgálat szükségtelenségének megállapítására, valamint a 
felülvizsgálathoz elkészült 5 Telepítési tanulmányterv elfogadására  
16. Javaslat Dunavarsány 0138/87 hrsz-ú ingatlan belterületbe vonására  
17. Javaslat a Budapesti Corvinus Egyetem hallgatói gyakorlatának előkészítésére  
18. Javaslat a Rendőrséggel együttműködési megállapodás megkötésére 
19. Javaslat az új Polgármesteri Hivatal épülete előtt elhelyezendő Kossuth szobor ajánlatának 
elfogadására  
20. Javaslat út áthelyezési kérelem megtárgyalására  
21. Javaslat a Csónakház és területének használatára kötött megállapodás módosítására  
22. Javaslat GDF Suez Energia Holding Hungary Zrt-vel kötött szerződés közös 
megegyezéssel történő megszüntetésére  
23. Javaslat a Lányok és Asszonyok Klubja Dunavarsányi Egyesülete kérelmének elbírálására.  
24. Javaslat a megmaradt sportcélú támogatás összegének átcsoportosítására a Művelődési 
Oktatási és Sport Alapítvány javára 
 
Zárt ülés: 
 
25. Javaslat a „Dunavarsány Közszolgálatáért kitüntető cím” adományozására 
Kérem, aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

40/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzat Képviselő-testülete az ülés napirendi pontjait az 
alábbiak szerint határozza meg:  
1. Javaslat az Önkormányzat 2014. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló 
zárszámadási rendelet megalkotására  
2. Javaslat a települési hulladékhoz kapcsolódó hulladékgazdálkodási 
közszolgáltatással kapcsolatos kérelem megtárgyalására 
3. Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzat 2015-2019. évre szóló Gazdasági 
Programjának elfogadására. 
4. Javaslat az Önkormányzat 2014. évben végzett gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatairól szóló szakmai beszámoló elfogadására  
5. Javaslat a Magyar Máltai Szeretetszolgálat 2014. évben a családi napköziben 
végzett tevékenységéről szóló szakmai beszámoló elfogadására  
6. Javaslat a Gyertyaláng Kegyeleti Szolgálat Temetkezési Kft. 2014. évi 
beszámolójának elfogadására  
7. Javaslat a Medical-Provisor Központi Orvosi Ügyelet Kft. 2014. évben végzett 
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására  
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8. Tájékoztató a Dunavarsányi Napok rendezvénysorozatról 
9. Javaslat pályázat kiírására a felsőfokú oktatásban tanulmányokat folytató fiatalok 
anyagi támogatásáról szóló 35/2004. (XII. 01.) önkormányzati rendelet alapján  
10. Javaslat a Liza Tanító Néni a Nagyvarsányi Gyermekekért Alapítvány kérelmének 
elbírálása 
11. Javaslat a Dunavarsányi Árpád Fejedelem Általános Iskola átszervezésének 
véleményezésére  
12. Javaslat a West-Graph Kftvel kötött vállalkozási szerződés módosítására  
13. Javaslat a Dunavarsányi Torna Egylet kérelmének elbírálására  
14. Javaslat gépkocsi személyes használatba adására  
15. Javaslat Dunavarsány településrendezési eszközei folyamatban levő 
felülvizsgálatához és részleges módosításhoz környezeti vizsgálat szükségtelenségének 
megállapítására, valamint a felülvizsgálathoz elkészült 5 Telepítési tanulmányterv 
elfogadására  
16. Javaslat Dunavarsány 0138/87 hrsz-ú ingatlan belterületbe vonására  
17. Javaslat a Budapesti Corvinus Egyetem hallgatói gyakorlatának előkészítésére  
18. Javaslat a Rendőrséggel együttműködési megállapodás megkötésére 
19. Javaslat az új Polgármesteri Hivatal épülete előtt elhelyezendő Kossuth szobor 
ajánlatának elfogadására  
20. Javaslat út áthelyezési kérelem megtárgyalására  
21. Javaslat a Csónakház és területének használatára kötött megállapodás módosítására  
22. Javaslat GDF Suez Energia Holding Hungary Zrt-vel kötött szerződés közös 
megegyezéssel történő megszüntetésére  
23. Javaslat a Lányok és Asszonyok Klubja Dunavarsányi Egyesülete kérelmének 
elbírálására.  
24. Javaslat a megmaradt sportcélú támogatás összegének átcsoportosítása a 
Művelődési Oktatási és Sport Alapítvány javára 
 
Zárt ülés: 
 
25. Javaslat a „Dunavarsány Közszolgálatáért kitüntető cím” adományozására  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Tisztelettel tájékoztatom a megjelenteket arról, hogy az 
önkormányzat pénzügyi helyzete stabil, jelenleg 160 millió forinton áll az egyenlegünk.  
 
Herczeg Mariann 1712 órakor megérkezik az ülésre, a szavazók száma 7 főre emelkedik.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A lekötött kincstárjegyeink ugyanabban a mennyiségben 
megvannak, amellyel év végén zártunk. Egyelőre nem kellett hozzányúlnunk. A Hivatal építésével 
kapcsolatos első részletet kifizettük. Március közepén bejött az adóbevételeink egy része, és ezért 
tudunk most ilyen pozitív egyenlegről beszámolni. Tehát jelen pillanatban minden számlánk ki van 
fizetve és a pénzügyi helyzetünk stabil.  
A lejárt idejű határozatok beszámolójáról megkapták a képviselők az írásos tájékoztatót. Ezzel 
kapcsolatban van-e valakinek kérdése? /Nem hangzik el kérdés, hozzászólás./ Ha nincs, akkor néhány 
mondatban beszámolnék az előző testületi ülésünk óta eltelt időszak fontosabb eseményeiről.  
Március 10-én közmeghallgatással egybekötött ülést tartott a testület, az ott elhangzott, felvetődött 
problémákat igyekszik a beruházási és műszaki osztály megoldani, illetve kezelni.  
Már sokszor szó esett a Summerfestről, ami egy nemzetközi találkozó, amit jelenleg Százhalombattán, 
Tökölön és Ráckevén rendeznek meg. Ebbe a fesztiválba szeretnénk tavaly óta beszállni. Most 
megtörténtek az előzetes megbeszélések, és lehetséges, hogy az idén augusztus 19-én mi is egy 
helyszínt tudunk adni ennek a rendezvénysorozatnak.  
A P+R parkoló építése nagyon szépen haladt, és az átadása is megtörtént. A világítás is elkészült, és 
felszereltek 16 kamerát, melyeket napokon belül beüzemelnek, és beélesítenek a rendőrségre.  
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Nagy probléma a városban a házszámok rendezetlensége, de amíg választások zajlanak a városban, 
addig ezekhez nem lehet hozzányúlni. Köztudott, hogy május 17-én időközi roma nemzetiségi 
választás lesz. Nagyvarsányban lesz a szavazókör, ugyanúgy, mint az önkormányzati választások 
alkalmával. A választás lezajlása után december 31-éig a város minden utcájában minden ingatlan át 
lesz ilyen szempontból vizsgálva, és rendbe lesz téve a házszámozás a valódi elhelyezkedés és a 
hatályos törvények szerint.  
A Hivatal építése is jó ütemben halad, az előírt ütemezésnek megfelelően, mint már említettem az első 
kifizetés már meg is történt a KINAMÉ Kft. felé.  
Két új internet-, TV- és telefonszolgáltató jelentkezett be a városba. Mindkét szolgáltatónak 
lehetőséget adtunk a hálózatuk kiépítésére. Nem biztos, hogy a város minden egyes pontjára ki tudják 
vinni ezeket a szolgáltatásokat, reméljük, hogy előbb-utóbb azért mindenhova eljutnak.  
A Testvértelepülési Bizottság tartott ismételten egy ülést. Európa a polgárokért című pályázatra fog 
jelentkezni Dunavarsány egy pályázatíró segítségével. Jövőbeli lebonyolításra kerülő programokról 
van szó, amelyekre egészen komoly pénzeket lehet elnyerni. Megpróbálunk nyerni, és mivel van 3 
testvértelepülésünk, megpróbáljuk őket ezekbe a programokba belevonni.  
A Képviselő-testület néhány tagja ismét Csetfalván járt, és támogatást, illetve vetőmagot vittek ki, 
képviselői felajánlásból. A kint lévő családok nagyon megköszönték ezt a vetőmagot, mert jelen 
pillanatban nem tudnak hozzájutni, mert nincs, és ha mégis van, akkor nem tudják megvenni, mert 
olyan áruk van. Ezen kívül a Képviselő-testület megszavazott 3 millió forintot, amivel a csetfalvai 
általános iskola felújítását szeretné támogatni a testület. Ennek a sorsát próbálták rendezni, 
megbeszélni, és találkoztak a polgármesterrel, illetve az iskolaigazgató asszonnyal. Átadom a szót 
alpolgármester úrnak, Keresztesi Balázsnak, hogy elmondja röviden a tapasztalatokat.  
 
Surányi Tibor 1715 órakor megérkezik az ülésre, a szavazók száma 8 főre emelkedik.  
 
Keresztesi Balázs alpolgármester: Kétszer voltunk már Csetfalván delegációval, egyszer 
decemberben, egyszer pedig most március 20-án. Találkoztunk az iskolaigazgatóval és a 
polgármesterrel, ahol megbeszéltük, hogy a 3 millió forintot a beregszászi református egyháznak 
fogjuk átadni, és ők egy az egyben átadják a beregszászi iskolának, hogy a tantermek padlózatát 
felújítsák belőle. Természetesen egyeztettünk jegyző úrral, és ezt találtuk a legjobb megoldásnak, 
hogy ne keverjük bele az ottani állami szférát, kerüljük ki a buktatókat. Ha minden jól megy, akkor ezt 
a támogatási szerződést meg tudjuk kötni, és át tudjuk adni a pénzt. Azt az ígéretet kaptuk, hogy 
nyáron, az iskolaszünet időtartama alatt fogják ezt a beruházást elvégezni az ottani helyi vállalkozók. 
Hoztam néhány képet arról, hogy most hogy néznek ki a tantermek, ezeket körbeadom. Arról, hogy 
milyen Ukrajnában a gazdasági helyzet, elmondom, hogy a családok gázszámlái január 1-jével 
háromszázszorosával emelkedtek meg, a száraztészta ára egyik napról a másikra 257 %-kal, a 
főzőolajé pedig 157 %-kal emelkedett meg. Tehát súlyos a helyzet, ráadásul háborús övezet. 
Magánfelajánlások útján valóban vittünk ki vetőmagot is egy-egy családnak.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Még egy nagyon fontos esemény történt, 
ami nemcsak a városunkat érinti, hanem mondhatom, hogy országos jelentőségű. Az IBIDEN 
Hungary Kft-vel a Külgazdasági és Külügyminisztérium stratégiai megállapodást írt alá. 
Magyarország kormánya és a japán vállalat között íródott ez a szerződés, az IBIDEN elnöke és Szabó 
László Külgazdasági és Külügyminisztériumi államtitkár írta alá. Ez egy nagyon nagy jelentőségű 
megállapodás, amivel az IBIDEN hazánkban tovább erősítheti a terveit, bővítheti a gyáregységét, és 
ezt a kormány támogatni fogja.  
A közeljövőben is sok program megrendezésre kerül a városban.  
Május 15-én a TESZEDD szemétszedő mozgalom keretében az egész városra kiterjedő szemétszedő 
akció lesz, ehhez idén is szeretnénk csatlakozni, és egy kicsit megtisztítani a várost. Erre várjuk a civil 
szervezetek jelentkezését. Szeretném kérni az itt lévőket, hogy adják tovább a szomszédjaiknak, 
barátaiknak, családjaiknak, hogy próbáljon meg mindenki odafigyelni a saját háza előtti területre, az 
árkokra, az útszélekre, mert szemetes a város. Pl. irdatlan mennyiségű csikkel találkozom nap mint 
nap az utcán, mintha egy egész hamutálnyi csikket valaki készakarva öntene ki bizonyos helyekre. Ez 
felháborító számomra. Természetesen feltételezem, hogy ezt nem a jelenlévők csinálják, de mi is 
tegyünk meg mindent, hiszen nagyon sokat fizetünk a Városgazdálkodási Kft-nek, hogy rend legyen 
és tisztaság, hogy aki idelátogat hozzánk, az egy tiszta és virágos várossal találkozhasson. De ha mi 
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virágokat fogunk feltenni az oszlopokra és a parkokba, alatta meg áll a szemét, az nagyon visszatetsző 
lesz.  
Április 25-én Árpád Bál lesz az iskolában. Április 26-ára kaptam jómagam is meghívót, a Kantátika 
minősítő kórustalálkozót fog rendezni. Május 9-én a Művelődési Házban a Népdalkör 40 éves 
fennállásának ünneplése lesz egy kórustalálkozóval. Nagyvarsányon pedig Petőfi Sándorné, Liza néni 
emléknapot fognak a szervezők rendezni. A mai napon a napirendi pontok között is találkozunk a 
kérelmükkel. Május 30-án szerenádozó utcabált rendeznek a Művelődési Ház udvarában, ahol még 
egy sakktábla-átadó is fog történni. Május 16-án pedig Erdélyi Bál lesz, 10 éves az egyesületük.  
 
dr. Csobolyó Eszter 1720 órakor megérkezik az ülésre, a szavazók száma 9 főre emelkedik.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Szeretném Önöket tájékoztatni arról – amit egyébként Önök is tudnak – 
hogy immár 2 éve a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatalnak 2 egymástól teljesen független 
települési önkormányzat munkáját kell segítenie. Ez azt jelenti, hogy minden feladatunkat, ami 
kötelező, akár adatszolgáltatás, akár a testületi, bizottsági ülések előterjesztései, duplán kell 
elvégeznünk. Ebből következik, hogy gyakorlatilag 2 egymástól teljesen idegen önkormányzat 3-3 
bizottságát és 2 testületének anyagait kell összeállítani. Most önkritikát gyakorolnék. Az elmúlt 2 
testületi ülés és a hozzájuk kapcsolódó bizottsági ülések függvényében sajnos el kell mondanom, hogy 
2008-hoz képest, amióta vezetem a Hivatalt, elég nagy hibaszázalékkal tudjuk az előterjesztéseket 
előkészíteni. Kerestük ennek az okát. Arra a következtetésre jutottunk, hogy egyetlen oka van ennek, 
hogy nem tartjuk be pontosan az SZMSZ ide vonatkozó, a képviselő-testületi előterjesztések rendjére 
vonatkozó szabályzatát. Azért, hogy ez ne következzen be, én tisztelettel tájékoztatnám a képviselő-
testületet, hogy a jövőt tekintve az általam vezetett Hivatal szigorúan be kívánja tartani az SZMSZ-ben 
foglalt határidőket, illetve a képviselő-testületi ülések rendjére vonatkozó szabályzatot. Ez biztosítja 
azt, hogy nem kerülhet be előkészítetlen testületi anyag a képviselő-testület elé. Ezeket a szabályokat 
korábban betartottuk, de az utóbbi időszakban ettől többször elvonatkoztattunk. Ezen szabályrendszer 
mentén a testületi ülést megelőző második pénteken meg kell kapniuk a képviselőknek az írásos 
anyagokat, így a testületi ülés előtt legalább 1 hete van mindenkinek arra, hogy alaposan át tudja 
olvasni, át tudja tanulmányozni az előterjesztéseket. Értelemszerűen vannak ez alól kivételek, hiszen 
vannak olyan ad hoc jellegű előterjesztések, amelyeknek bevitele szükséges és fontos. Nyilván az 
akkor soron kívül előterjesztésre kerül. Tisztelettel kérem, hogy támogassák törekvéseinket, hiszen a 
Hivatal felel azért, hogy a lehető legjobban tudjuk előkészíteni az Önök munkáját. Köszönöm szépen.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen, én is egyetértek Jegyző úrral abban, hogy 
próbáljuk meg a rendeletünkben szabályozott időpontokat betartani és úgy összeállítani a napirendi 
pontokat. Most is közelítünk a 30 napirendi ponthoz, aminek nagy része szerepelt a munkatervünkben, 
tehát kötelező jelleggel fel kellett venni, és sajnos minden hónapban belekerülnek olyan ad hoc jellegű 
napirendi pontok, amelyek tényleg az utolsó pillanatban készülnek el. Ezzel tényleg olyan terhet 
nyomunk a Hivatal dolgozóira, ami tényleg sok, nem beszélve arról, hogy ülés előtt kapunk meg egyes 
előterjesztéseket. Én is azt szeretném, hogy olyan módon történjen az előterjesztések megírása, hogy 
időben kikerüljön minden képviselő elé, hogy a testületi ülés előtt el tudja olvasni. Ennek a 
szervezéséről és átgondolásáról van szó.  
 
dr. Bóna Balázs képviselő: Teljesen egyetértek Jegyző úr és Polgármester Asszony felvetésével, 
mindazonáltal kicsit értetlenkedve állok a dolog előtt, mert én nem tapasztaltam azt, hogy az elmúlt 6 
hónapban olyan óriási nagy számban jelentkeztek volna képviselői előterjesztések, de várom 
képviselőtársaimat, hogy ebben ellentmondjanak nekem, hogy mi volt az a nagyszámú előterjesztés, 
vagy javaslat, ami esetleg akadályozta a Hivatal munkáját. Én inkább azt vettem észre, hogy a testület 
óriási bizalommal van a Hivatal felé, és gyakorlatilag nem kíván hozzátenni, sem elvenni abból, amit 
elé raknak. Próbál ésszerű és a közcélnak megfelelő döntést hozni. Azt tudom mondani, hogy nem 
értem ezt a felvetést.  
 
Száger Gyula képviselő: Én is ezt szerettem volna mondani, és tudom, hogy hatalmas munkát végez 
a Hivatal egy-egy testületi ülés előtt, a napirendi pontok hatalmas mennyisége tényleg sok munkát ad a 
Hivatal apparátusának. Nem is hiszem, hogy a Képviselő-testületnek szól ez, hogy ők ne adjanak be 
annyi indítványt, mert nem hiszem, hogy mi annyi pluszmunkát adnánk a Hivatalnak. Mit tudunk mi 
ebben segíteni?  
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dr. Szilágyi Ákos jegyző: A határidők betartását. De nem azt mondtam, hogy képviselői indítványról 
volt szó, hozzátettem, hogy önkritikát gyakoroltam. Nagyon összecsapnak a hullámok a fejünk fölött. 
Ma is az eredetileg tervezetthez képest 9 előterjesztéssel többet tárgyalunk. Nyilván ezek közül lett 
volna olyan, ami ráért volna, és volt olyan, aminek az előkészítésére nem volt idő. Azért mondtam ezt 
itt most el, és azért kértem a testület támogatását és megértését, mert a jövőben csak így tudjuk 
biztosítani a pontosságot és a törvényességet. Tehát én csak ennyit szerettem volna jelezni, hogy a 
szabályzat szerint kívánunk eljárni a megfelelő előkészítő munka érdekében. A képviselő-testület 
általában nagyon kevés indítványt tesz, megkapjuk az instrukciókat, amik alapján elkészítjük az 
előterjesztéseket. Ha ezt magára vette, akkor csak annyira vegye magára, hogy minden lehet, mindent 
megcsinálunk, csak kellő időben kapjuk meg az instrukciókat, és legyen meghatározva minden esetben 
az, hogy milyen irányban gondolkodjunk. Tehát nem akartam ebből vitát, csak önkritikát gyakoroltam 
és kértem az Önök segítségét. 
 
dr. Bóna Balázs képviselő: Egy tisztázó kérdésem lenne. Most akkor új előterjesztésekről van szó, 
vagy pedig az általunk megkapott és átvettekről. Jobb esetben kellő idő van rá, hogy megvizsgáljuk. 
Vagy az előterjesztések tekintetében a módosító javaslatokról van szó.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Nem. Két dologról beszélünk. Nem ezekre vonatkozik. A munkatervben 
szerepelnek napirendek, azok, amelyeket minden évben visszatérően tárgyalni kell, és vannak azok, 
amiket az élet hoz. Ezeket is előre látjuk, 5 héttel előtte már lehet látni, hogy a soron következő rendes 
ülésre milyen anyagok vannak, amik a munkatervtől eltérően jelentkeznek. És van a harmadik 
kategória, azok a rendhagyó esetek, amikor becsúszik egy olyan, amire nem számítottunk, de azonnal 
meg kell tárgyalni. Ezek száma elenyésző. Többségében ott csúszunk el, hogy olyan anyagok is 
bekerülnek, amelyek ütemezhetőek lennének, vagy ráérnének, hogy a következő testületire menjenek 
be, mégis bekerülnek az utolsó pillanatban. Ezek adják a hiba forrását. Nyilván ez rajtunk is múlik, 
hogy hogyan csináljuk, és ehhez kértem a testület segítségét és megértését. Ha nem lenne Majosháza, 
akkor sokkal rugalmasabban tudnánk működni.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A testületi anyagok átnézése azért fontos, mert pl. most is lesz 
egy-két olyan dolog, amiket lehet, hogy másképp kellett volna irányítanunk a bizottság előtt, mert 
megváltozott az irányvonala, mert időközben előkerült olyan törvény, és olyan más eset, ami más 
irányba vitte az előterjesztést. Nagyon sok a feladat, és én arra kérem Jegyző urat és mindenkit, aki az 
előterjesztésekkel foglalkozik, hogy próbáljuk meg úgy átgondolni a feladatokat, hogy hatékony 
megoldások szülessenek, hogy ne legyen az, hogy utólag bebizonyosodik, hogy nem is úgy kellett 
volna róla tárgyalni, vagy megváltozott az egész rendszere, máshol kell tárgyalni, nem ott, ahol 
eredetileg tárgyaltuk. Ha erre rá tudunk fókuszálni, akkor magunknak is és mindenkinek, aki ezzel 
foglalkozik, meg tudunk spórolni időt.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Hogy ez nem úgy működik, ahogy kell, ez az én hibám, az én felelősségem, 
és ezen szeretnék változtatni.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Rendben, köszönöm szépen. Tárgyaljuk az első napirendi 
pontot.  
 
1.) Javaslat az Önkormányzat 2014. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló zárszámadási 
rendelet megalkotására 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A napirendi pontot mindegyik bizottságunk tárgyalta. 
Kérdezem a bizottsági elnököket, hogy elfogadta-e mindegyik bizottság a rendelettervezetet? A 
NOFKÓ Könyvvizsgáló Kft. elkészítette a jelentését, amit megkapott minden képviselő. A vélemény 
pozitív, tehát a Hivatal gazdasági osztálya a 2014. évet rendben lezárta, ennek eredményeként van 
előttünk a rendelettervezet, amelyet minősített többséggel kell elfogadni. Van-e valakinek 
hozzászólása, kérdése a 2014. évi költségvetés végrehajtásáról szóló rendelethez? /Nem hangzik el 
hozzászólás/. Szavazásra terjesztem fel a rendelettervezetet. Aki az Önkormányzat 2014. évi 
költségvetésének végrehajtásáról szóló zárszámadási rendeletet elfogadja az előterjesztés és a 
rendelettervezet szerint, szavazzon.  
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A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal megalkotja:  
 
az Önkormányzat 2014. évi költségvetésének végrehajtásáról  szóló 8/2015. (IV. 15.) önkormányzati 
rendeletét.  
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
2.) Javaslat a települési hulladékhoz kapcsolódó hulladékgazdálkodási közszolgáltatással 
kapcsolatos kérelem megtárgyalására 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Ez volt az a napirend, ami előterjesztés nélkül ment be a bizottsági ülésre. 
Elmondtuk azt, hogy a MULTI DH Nonprofit Kft. kérelme, amit benyújtott a szerződés módosítására, 
illetve szerződéses keretek között egyetlen díjtétel emelésére, azok az indokok, amelyeket ügyvezető 
igazgató úr leírt a kérelmében, állnak, megkérdőjelezhetetlenek és változatlanul tények. Ellenben 
konzultáltam a közbeszerzési tanácsadónkkal és elővettem a közbeszerzési törvényt, és a 
következőkről tájékoztatnám önöket, amit leírtunk az előterjesztésben is. Lehetőség lenne a szerződés 
módosítására, lehetőség lenne arra, hogy a közszolgáltatás nettó számított értékének az alapulvételével 
– ami a közbeszerzési felhívás részét képezte – annak az 5 %-áig az adott szerződésmódosítással 
kezdeményezett díjtétel növelése megtörténjen. Ez 3.241.053,-Ft lenne. A közbeszerzési felhívásban 
számított éves díj, amit eredeti ellenértékként is nevezhetünk jogszabály szerint, nettó 64.821.068,-Ft 
volt. Végignéztem az elmúlt időszak jelentős számú jogszabály módosítását, és meg kellett állapítani, 
hogy ténylegesen olyan indokot nem fogunk tudni találni, még a fémhulladék-gyűjtés január 1-jétől 
hatályos rendelkezés beemelésével sem, amivel meg tudnánk indokolni ezt a 3,2 milliós módosítást. 
Ez az indokolás azért fontos, mert a Kbt. alapján ezt a módosítást meg kell küldeni az összes 
ajánlattevő részére, akik nyilván ehhez hozzászólhatnak. Tehát nem tudunk indokolni. Az ezt 
meghaladó emelés pedig teljesen kizárt az ide vonatkozó jogszabályszakasz alapján, hiszen a 
szerződés gazdasági egyensúlyát a nyertes ajánlattevő javára megváltoztatná. A Pénzügyi, Jogi és 
Ügyrendi Bizottságnak is az volt az álláspontja, hogy vizsgáljuk meg a kérdést, és volt egy 
konszenzusos állapot, hogy 4 millió forint + áfa díjban meg lehetne állapodni december 31-éig, és 
onnantól visszatérnénk az eredeti szerződés szerinti díjtételhez, ezen pont vonatkozásában, ha a 
közbeszerzés szabályai ezt nem tiltják. Ezt néztük végig, és módosítottuk az álláspontunkat arra, hogy 
nem javasoljuk jelen esetben a szerződés módosítását, ugyanis jogszerűen nem tudjuk azt 
törvényességi szempontból ellenjegyezni. Másrészt pedig javasoljuk a Képviselő-testületnek – 
részletesen leírtam, hogy milyen indokok mentén – a települési hulladékhoz kapcsolódó 
hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló helyi rendeletünk módosítását, abban a vonatkozásban, 
hogy be kell emelnünk a fémhulladék elkülönített gyűjtésére vonatkozó szabályokat. Azt leírtuk az 
előterjesztésben, hogy ez hogyan valósulna meg. Ennek a díjtétele elméletileg bele kellene, hogy 
épüljön majd az Energiahivatal díjmegállapításába. Az Energiahivatal azonban nem tett eleget a január 
1-jei díjmegállapító kötelezettségének. Ígéret van arra, hogy talán júliustól eleget tesz, ez kérdéses, 
nem tudjuk, hogy ez meg fog-e történni. Tehát jogi értelemben nem tudjuk támogatni a szolgáltató 
kérését. Mikor ezt jeleztem Módis Viktor úrnak, jelezte, hogy holnap keresni fog, elképzelhető, hogy a 
tulajdonosok, élve a szerződésben biztosított jogukkal, fel fogják mondani ezt a közszolgáltatási 
szerződést, és a tisztelt Képviselő-testületnek újabb közbeszerzési eljárást kell majd kiírnia a 
szolgáltatás ellátására. Tisztelettel kérem Önöket, hogy azt a határozati javaslatot, amit most 
kiosztottunk, támogassák, és alkossák meg a módosító rendeletet, hogy megfeleljünk a jogszabályi 
kötelezésnek és előírásoknak. 
 
Herczeg Mariann képviselő: Azt szeretném kérdezni, hogy megvizsgáltátok-e azt a lehetőséget – 
mivel ez elhangzott a bizottsági ülésen is, ahol közel 2 óra hosszát foglalkoztunk ezzel a napirendi 
ponttal – hogy mivel ez a cég önkormányzati tulajdonú, hogy nincs-e más lehetőség arra, hogy a két 
önkormányzat valami egyéb más lehetőségen keresztül járuljon hozzá a költségekhez. Mert amilyen 
tájékoztatót kaptunk ott a cég tulajdonosától, hogy milyen anarchikus viszonyok uralkodnak a 
hulladékszállítás területén, abszolút nem érzem biztosnak azt, hogy ha mi újra közbeszerzést írunk ki, 
akkor valamit is változna a helyzet ez ügyben. Másrészt ez az a cég, amelyikkel már hosszú évek óta, 
tudomásom szerint gördülékeny kapcsolatot tudunk fenntartani. Nincs-e más jogi lehetőség, hogy ne 
az legyen a vége – mert az nekünk sem jó – hogy ő ellehetetlenedik a Magyarországon uralkodó jogi 
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helyzetek miatt, és akkor kezdhetjük elölről az egészet a nagy semmiből, és lehet, hogy sokkal 
rosszabbul fogunk járni, mintha itt próbálnánk meg valami megoldást találni.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Természetesen lehetőség van a cég tulajdonosi szerkezetének a 
megváltoztatására. Értelemszerűen Dunaharaszti Önkormányzatával kell ebben egyeztetést folytatni. 
Csak felhívnám a figyelmet, hogy abban a pillanatban, hogy tulajdonosaivá válunk ennek a cégnek, a 
cég veszteségéből arányosan ránk háruló tételeket nekünk kell állni. Dunavarsány Város 
Önkormányzata a veszteségek pótlására a tulajdonosi kötelezettségéből fakadóan 30 millió forint + áfa 
összeget invesztál bele a cégbe. Ha bármilyen százalékba belépünk a tulajdonosi körbe, akkor a ránk 
eső százalék arányában nekünk is viselnünk kell ezt a díjtételt a veszteség kompenzálására. Én azt a 
véleményt osztom, ami a bizottsági ülésen is elhangzott, hogy semmilyen módosítási kényszerünk 
nincs, amellett, hogy teljesen valósnak tartom, és elfogadom a cég érveit, ezek tények. Azt nem 
tudom, hogy a kintlévőségek aránya miért ilyen magas Dunavarsányban, nem tudom, hogy a cég 
milyen lépéseket tesz a behajtás érdekében, de ugyanakkor tudom az adók módjára történő behajtás 
gyakorlata alapján, és ismerve a polgárjogi végrehajtás gyakorlatát, hogy nagyon nehéz ma ilyen 
közszolgáltatói díjakat beszedni. Kérdés, hogy Dunaharaszti is mit szeretne a jövőben. Elhangzott az 
ügyvezető úr szájából, hogy az ágazatot átfogó változások érhetik, erről kósza hírek vannak, de ezek 
úgy szoktak megszületni, hogy egyik nap még kósza hír, másnap már elfogadott jogszabályi 
rendelkezés születik. A központosítás ezt az ágazatot is el fogja érni, tehát jelen pillanatban egyetlen 
szolgáltató sem akar, és nem tud fejlesztést végrehajtani. A dunaharaszti cég is úgy működik, hogy a 
céget az önkormányzat alapította, és egy alvállalkozó, a Multiszint Kft. biztosítja a teljes gépparkot, és 
szakemberállományt, akikkel korábban nekünk volt szerződéses jogviszonyunk. Tehát Dunaharaszti 
Önkormányzata sem tudná ezt az alvállalkozó nélkül megtenni. Ha az alvállalkozónak nem éri meg 
ennek a rendszernek a fenntartása, akkor a dunaharaszti cégből kilép, és a vállalkozás ellehetetlenül. A 
jogi környezet kényszerítette őket erre a társulásra, mint ahogy az egész országon belül másokat is, 
kivéve azokat az önkormányzatokat, amelyek saját céget hoztak létre, és nagyon komoly tőkét 
invesztáltak abba, hogy felszereljék a cégüket.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Látsz arra lehetőséget, hogy ha ő esetleg kiszállna, és új közbeszerzést 
ír ki Dunavarsány, akkor lesz rá jelentkező? 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Én szkeptikus vagyok ebben, de elképzelhető.  
 
dr. Bóna Balázs képviselő: Ők nyugodtan indulhatnak a közbeszerzésen. Ha egy globális változás 
van, akkor valószínűleg nincs olyan gazdasági társaság, amelyik jobb ajánlatot tudna tenni, mert azok 
a változások, amelyekre hivatkozik a MULTI DH, bizonyára érintette a többi társaságot is. Azt kicsit 
furcsállottam, hogy itt csak a MULTI DH részéről hallottunk kérelmet, én nem vettem észre, hogy a 
Muliszint költségvetésével kapcsolatban bármilyen információt kaptunk volna. Tehát, hogy a 
Multiszint kiszállna, annak én nem látom okát. Mondhatjuk, hogy nincs hozzá közünk, bár szerintem, 
ha valaki kér valamit, akkor illik nyílt lapokkal játszani.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Mi a MULTI DH-val vagyunk jogviszonyban, ő a szerződéses partnerünk.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Egyelőre nincs szó még arról, hogy felmondja a szerződést, 
ezt csak feltételezzük, mivel nem érte el azt, amiért itt lobbizott. Mi erről sokat beszéltünk, és 
próbáltuk lenyomni azt az összeget, amit ő kért, mert a 9 milliót sokalltuk, de közben kiderült, hogy a 
Kbt. szabályai szerint nem is tehetjük meg ezt a módosítást. Hiába is próbálunk mi itt most azon 
gondolkodni, hogy mennyi pénzt adjunk pluszban. Nyilván újabb tárgyalások következnek, aztán 
elindul egy újabb irány ebben a szemétszállítási ügyben. Mindenesetre a rendeletünket módosítani 
kell, a fémhulladék elszállítását bele kell tenni. Ha nincs több hozzászólás a napirendi ponthoz, akkor 
szeretném a rendeletmódosítást szavazásra felterjeszteni, aminek az a lényege, hogy a fémhulladék 
elszállítása is bekerül a kerti hulladék gyűjtésével és lomtalanítással egy időben, egyszer egy évben.  
 
Herczeg Mariann képviselő: A rendelettel kapcsolatban kérdezném, hogy ugye itt az árak is 
szerepelnek, hogy mikor és mennyit fizet az önkormányzat ezért a szolgáltatásért, és hogy ezek 
törvényben rögzített árak, vagy le vannak egyeztetve a partnerrel?  
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dr. Szilágyi Ákos jegyző: Nincsenek árak, csak beemeljük a fémhulladék szállítást is, 
térítésmentesen. A díjtételen nincs lehetőség változtatni, ez a 2 évvel ezelőtt befagyasztott ár. Mínusz 
10 %-kal csökkentett díjjal futnak a közszolgáltatások. Az Energiahivatal ármegállapítását követően, 
vélhetően ez év második felétől állnak fel az új közszolgáltatási díjak, amelyeknek már a 
szolgáltatóktól kapott adatszolgáltatás alapján a házhoz menő szelektív hulladékgyűjtésnek a díjtételeit 
is tartalmazniuk kell.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Aki a települési hulladékhoz kapcsolódó 
hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 17/2013. (X. 16.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelettel egyetért, kérem, kézfeltartással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal megalkotja:  
 
a települési hulladékhoz kapcsolódó hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 17/2013. (X. 16.) 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló 9/2015. (IV. 15.) önkormányzati rendeletét.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A határozati javaslat a következő: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a közbeszerzésekről szóló 2011. évi CVIII. törvény 132.§-a alapján a saját részéről nem járul 
hozzá a MULTI-DH Nonprofit Kft-vel (2330 Dunaharaszti, Fő út 152., cégjegyzékszám: 13-09-
158383) 2014. január 27. napján megkötött Közszolgáltatási szerződés 4.4. pontjának módosításához a 
házhoz menő, járatrendszerű szelektív hulladékgyűjtés  és szállítás díja mértékének növelésére 
vonatkozóan.  
b) felhatalmazza a Polgármestert, hogy az a) pont szerinti döntéséről tájékoztassa a MULTI-DH 
Nonprofit Kft-t. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

41/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a közbeszerzésekről szóló 2011. évi CVIII. törvény 132.§-a alapján a saját részéről 

nem járul hozzá a MULTI-DH Nonprofit Kft-vel (2330 Dunaharaszti, Fő út 152., 
cégjegyzékszám: 13-09-158383) 2014. január 27. napján megkötött Közszolgáltatási 
szerződés 4.4. pontjának módosításához a házhoz menő, járatrendszerű szelektív 
hulladékgyűjtés  és szállítás díja mértékének növelésére vonatkozóan. 

b) felhatalmazza a Polgármestert, hogy az a) pont szerinti döntéséről tájékoztassa a 
MULTI-DH Nonprofit Kft-t. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
3) Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzat 2015-2019. évre szóló Gazdasági 
Programjának elfogadására. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A Képviselő-testületnek a választás után 6 hónapja van arra, 
hogy elfogadja az önkormányzat gazdasági programját. Ezt a gazdasági programot láthatja mindenki 
maga előtt. Ezt már többször átbeszéltük, igyekeztünk összeszedni a véleményeket, a különböző 
fejlesztési ötleteket, a megvalósítandó beruházásokat a városunk területén, illetve ennek a gazdasági 
programnak egy átfogó része elemzi és kiértékeli az eddigi fejlesztéseket, és tartalmazza a következő 5 
évre a fejlesztési elképzeléseinket. Van-e ehhez hozzászólás? 
 
Keresztesi Balázs alpolgármester: Egy elütésre szeretném felhívni a figyelmet, a 3. oldalon egy 
számadat el lett írva. Az utolsó bekezdésben a lakások száma Dunavarsányban helyesen 2950 db, és 
nem 2929 db.  
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Herczeg Mariann képviselő: A 13. oldalon is van egy elírás, helyesen a program 2019. évig szól, erre 
kell kijavítani az évszámot.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Dunavarsány Város Önkormányzat 2015-2019. évre szóló gazdasági programját jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés mellékletét képező tartalommal, az említett javításokkal elfogadja. 
Aki ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

42/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsány Város 
Önkormányzat 2015-2019. évre szóló gazdasági programját jelen határozat meghozatalát 
segítő előterjesztés mellékletét képező tartalommal, az említett javításokkal elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen, reméljük, hogy meg is tudjuk valósítani a 
benne szereplő terveket.  
 
4.) Javaslat az Önkormányzat 2014. évben végzett gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatairól szóló szakmai beszámoló elfogadására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A Humánpolitikai Bizottság tárgyalta, és a Pénzügyi, Jogi és 
Ügyrendi Bizottság is, mindkét bizottság elfogadásra javasolta a testület részére. Aki egyetért azzal, 
hogy Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a gyermekek védelméről és a 
gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 96.§ (6) bekezdésében foglaltak szerint az 
önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló 2014. évi beszámolóját 
megtárgyalta és elfogadja, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

43/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a gyermekek védelméről és a 
gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 96.§ (6) bekezdésében foglaltak 
szerint az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló 
2014. évi beszámolóját megtárgyalta és elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
5.) Javaslat a Magyar Máltai Szeretetszolgálat 2014. évben a családi napköziben végzett 
tevékenységéről szóló szakmai beszámoló elfogadására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Mint tudjuk, 2 csoport működik a családi napköziben. Azt 
gondolom, hogy nagyon jól működik ez a családi napközi. Támogatja az önkormányzat. Folyamatosan 
beruháznak, folyamatosan bővít a Máltai Szeretetszolgálat. Az idei terveik között szerepel a 
tetőfelújítás. Szerintem a beszámoló is teljesen megállja a helyét. A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi 
Bizottság és a Humánpolitikai Bizottság tárgyalta.  
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Kun László képviselő: Elfogadásra javasoljuk.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ismertetem a határozati javaslatot. Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés mellékletét 
képező Magyar Máltai Szeretetszolgálat 2014. évben a családi napköziben végzett tevékenységére 
vonatkozó szakmai beszámolóját elfogadja. Kérdezem, hogy a testület elfogadja-e a beszámolót? Aki 
igen, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

44/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés mellékletét képező Magyar Máltai Szeretetszolgálat 
2014. évben a családi napköziben végzett tevékenységére vonatkozó szakmai 
beszámolóját elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
6.) Javaslat a Gyertyaláng Kegyeleti Szolgálat Temetkezési Kft. 2014. évi beszámolójának 
elfogadására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszöntjük az ügyvezető asszonyt, Szegedi Elvirát. Én csak 
egy dolgot szeretnék kérdezni, hogy Nagyvarsányban a temetőben a padok biztosan ki fognak-e 
kerülni még tavasszal? Mostanában történtek lakossági bejelentések, hogy Kisvarsányban a kerítés 
valahogy megrongálódott, és sajnos az állatok bemennek a temetőbe, és lelegelik a virágokat, és egyéb 
növényeket a sírokról. Az önkormányzat igyekszik a kerítést megjavítani.  
 
Szegedi Elvira ügyvezető: Kész van a kerítés, a hétvégén meg lett javítva. A bányatársaság, ahogy ott 
jár a nagy markológépekkel, kirántotta az oszlopot, és néhány oszlop igencsak elhajolt. Az őzek már 
nem tudnak bejönni, most a kóbor kutyák jönnek be a változatosság kedvéért.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Rendben, ez teljesen friss információ, majd kimegyünk, 
megnézzük még egyszer.  
 
Surányi Tibor képviselő: Több bejelentést kaptam, hogy a temető hátsó részében található virágtartó 
szemetes konténerek annyira megtelik, hogy ráfolyik a benne lévő virág a sírokra. Elől látszik a 
rendszeres ürítés, de hátul ilyen gondok vannak. Esetleg a figyelmét felhívhatnám, hogy figyeljenek a 
konténerek ürítésére? 
 
Szegedi Elvira ügyvezető: Köszönöm szépen. A konténerek ürítésénél az a helyzet, hogy mindig az 
elején kezdjük, és összesen 13 db konténer van kihelyezve, ezért ez egy kétnapos tortúra. Ezért van az, 
hogy amikor az elöl lévő konténerek már üresek, akkor a hátul lévők még tele vannak. Egyébként ma 
vitték el az utolsó konténert is, úgyhogy most mindegyik üres.  
 
Surányi Tibor képviselő: Nekem 3 hete jeleztek a szomszédos sírok gondozói, hogy ez probléma 
volt. Nem tudom, hogy milyen gyakori az ürítés, inkább csak szeretném kérni, hogy erre figyeljenek 
oda.  
 
Szegedi Elvira ügyvezető: Rendben, köszönöm szépen!  
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Surányi Tibor képviselő: A sírok közötti útszegély és padka karbantartása benne van-e az 
üzemeltetési szerződésben, de én úgy értelmeztem, hogy igen. Valahogy azokat is rendbe kellene 
hozni, hogy az idős asszonyok lábai ne bukdácsoljanak a szegély melletti 5-10 cm-es gödrökben.  
 
Szegedi Elvira ügyvezető: Meg fogjuk nézni.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Felteszem szavazásra a határozati javaslatot. Dunavarsány 
Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Gyertyaláng Kegyeleti Szolgálat Temetkezési Kft. 
2014. évre vonatkozó, jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti szakmai 
beszámolóját elfogadja. Aki ezzel egyetért, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

45/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Gyertyaláng Kegyeleti 
Szolgálat Temetkezési Kft. 2014. évre vonatkozó, jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés melléklete szerinti szakmai beszámolóját elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönjük szépen Ügyvezető Asszony részvételét.  
 
7.) Javaslat a Medical-Provisor Központi Orvosi Ügyelet Kft. 2014. évben végzett 
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Fábián Lajos igazgató jelezte, hogy nem tud részt venni az 
ülésen, de ha bármilyen felvetés, vagy kérdés van, akkor Békássy doktor úr hozzá tud szólni. A 
bizottságok tárgyalták a beszámolót, és elfogadásra javasolták a Képviselő-testületnek. Ha nincs 
kérdés, akkor szavazásra teszem fel a határozati javaslatot. Dunavarsány Város Önkormányzatának 
Képviselő-testülete a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés mellékletét képező Medical-
Provisor Központi Orvosi Ügyelet Kft. 2014. évre vonatkozó szakmai beszámolóját elfogadja. Aki 
ezzel egyetért, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

46/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés mellékletét képező Medical-Provisor Központi Orvosi 
Ügyelet Kft. 2014. évre vonatkozó szakmai beszámolóját elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:   Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
8.) Tájékoztató a Dunavarsányi Napok rendezvénysorozatról 
 
Kun László képviselő: Elmondanám a Dunavarsányi Napok tervezett programjait, de hozzáteszemi, 
hogy a programsorozat még szervezés alatt áll, ezért a Petőfi Művelődési Ház a programváltozás jogát 
fenntartja. A programsorozat idén június 2-ától 7-éig, keddtől vasárnapig tart majd. A főbb programok 
a következők:  
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Június 2-án Megnyitó az Erkel Ferenc Alapfokú Művészetoktatási Intézmény évzáró hangversenyével, 
utána a Fény Éve kiállítás 
Június 3-án 19 órától Operett gála a Soli Deo Közösségi Házban 
Június 4-én 9 órakor Trianoni Emlékműsor a Trianon parkban, 18 órakor a Nemzeti Összetartozás 
Napja, 19 órától az Értéktár Bizottság ülésezik a Cserkészházban 
Június 5-én Életre kelt mesehősök gyermekműsor óvodásoknak, Süsü és barátai kiállítás Csukás István 
mesefiguráiból, 17 órakor napszemüveg kiállítás a Múzeumban, 18 órától Közalkalmazotti Nap, ahol 
közreműködik Csernik Szende, 19 órától Varsányi Táncláz 
Június 6-án főzőverseny a civil szervezetek közreműködésével, 10 órától bábszínház, 11 órától népi 
játszóház, utána a helyi civil szervezetek fellépői, 1845 órakor Vastag Tamás koncert, 2030-tól Varsányi 
Táncláz, 22 órakor Sherwood zenekar koncertje 
Június 7-én Zenés ébresztő a Dunavarsányi Majorette Egyesület közreműködésével 9, illetve 10 órától 
Mise a katolikus templomban, ill. Istentisztelet a református templomban, 1130tól a nagyvarsányi 
katolikus templomban mise. 11 órától népi játszóház. 14 órától polgárrá fogadás a színpadon, 15 órától 
cserkészavatás a Cserkészházban. A színpadon este Gájer Bálint, majd Neoton koncert. 2030-tól ismét 
Varsányi Táncláz, 22 órakor Barabontó zenekar koncertje. 
A rendezvényen lesz még a LAK által javasolt ökörsütés, valamint az Unió Hőlégballon és 
Sportrepülő Egylet hőlégballonnal repteti fel a vállalkozó szellemű látogatókat.  
 
9.) Javaslat pályázat kiírására a felsőfokú oktatásban tanulmányokat folytató fiatalok anyagi 
támogatásáról szóló 35/2004. (XII. 01.) önkormányzati rendelet alapján  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Minden évben kiírjuk ezt a pályázatot, ugyanazokkal a 
feltételekkel, azonos rendeleti szabályozással. Ha a testület megszavazza, akkor a korábbi évekhez 
hasonlóan 2 felsőoktatásban tanuló fiatalt támogatna az önkormányzat.  
Aki egyetért azzal, hogy Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a felsőfokú oktatásban tanulmányokat folytató fiatalok anyagi támogatásáról szóló 35/2004. (XII. 
01.) önkormányzati rendelete alapján pályázatot ír ki a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés mellékletét képező pályázati felhívás szerint. 
b) felkéri a Polgármestert, hogy az a) pont szerinti pályázati felhívást, valamint a pályázati adatlapot 
a Dunavarsányi Napló következő számában, valamint helyben szokásos módon jelentesse meg, 
kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

47/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

a) a felsőfokú oktatásban tanulmányokat folytató fiatalok anyagi támogatásáról szóló 35/2004. 
(XII. 01.) önkormányzati rendelete alapján pályázatot ír ki a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés mellékletét képező pályázati felhívás szerint. 

b) felkéri a Polgármestert, hogy az a) pont szerinti pályázati felhívást, valamint a pályázati 
adatlapot a Dunavarsányi Napló következő számában, valamint helyben szokásos módon 
jelentesse meg.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 
 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
10.) Javaslat a Liza Tanító Néni a Nagyvarsányi Gyermekekért Alapítvány kérelmének 
elbírálása 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ez az alapítvány Petőfi Sándorné Liza tanítónőnek állít 
emléket, és a családja próbál olyan programokat és olyan díjakat létrehozni, amelyekkel a 
nagyvarsányi tehetséges gyerekeket is támogat. Illetve olyan programokat fog megvalósítani, 
amelyeket annak idején a tanítónő megvalósított az ottani gyerekekkel. Az alapítvány tavalyi évben 
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lett bejegyezve, ezért nem pályázhatott a civil szervezeti kiírásra, mert benne van a rendeletünkben, 
hogy egy évnél régebbi egyesületek jelentkezhetnek támogatásért. Ezért szükséges, hogy a Képviselő-
testület tárgyalja meg a beadott kérelmet, amelyben leírták, hogy milyen programokat szeretnének 
megvalósítani, és ehhez mennyi pénzt szeretnének kérni. Én szeretném, ha a testület elfogadná ezt a 
kérelmet. Horváth László alapító tag itt van körünkben. Szeretnénk kérni, hogy az emlékparkkal 
kapcsolatosan működjön közre a beruházási és műszaki osztállyal, és tőlük kérje a véleményt a 
megvalósításra, mert mégiscsak közterületről van szó. Ebben mindenféleképpen szeretnénk egy 
együttműködést kérni. Átadom a szót Horváth úrnak.  
 
Horváth László: Jó estét kívánok. Nyilván mindenki ismeri azt a részt, ahova az emlékparkot 
tervezzük. A Bartók Béla út és a Béke út kereszteződésében van az óvoda előtt egy üres, füves placc, 
ahol van egy közkút és egy hirdetőtábla. Az egy elég nagy terület, amit most is mi tartunk rendben, 
mert közmunkás arra elég ritkán jár. Az az a terület, ahova – ha sikerül egyezségre jutnunk – 
ültethetnénk egy platánfát, mert ott nem zavarna semmilyen vezetéket. Amikor az a fa egy kicsit 
megerősödik, megnő, akkor esetleg ott el lehetne helyezni egy padot is, talán ez méltó emlék lenne 
Liza tanító néninek.  
 
dr. Csobolyó Eszter képviselő: Szeretném felhívni alapító úr figyelmét arra, hogy az Értéktár 
Bizottság az értéktárba helyi emberek életútját is szeretné összegyűjteni. Tehát jó lenne, ha Liza néni 
életútja is bekerülne az értéktárba, úgyhogy szeretettel várjuk a megkeresést ez ügyben.  
 
Horváth László: Jó, köszönöm, természetesen ezen is dolgozunk.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ha nincs más hozzászólás, akkor ismertetem a határozati 
javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a Liza Tanító Néni a Nagyvarsányi Gyermekekért Alapítvány 2015. évi működését 85.000,- Ft-tal 
támogatja a 2015. évi költségvetése tartalék előirányzata terhére. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a Támogatási Szerződés aláírására, valamint a szükséges 
intézkedések megtételére. Aki ezzel egyetért, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

48/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a Liza Tanító Néni a Nagyvarsányi Gyermekekért Alapítvány 2015. évi működését 
85.000,- Ft-tal támogatja a 2015. évi költségvetése tartalék előirányzata terhére. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a Támogatási Szerződés aláírására, valamint a 
szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
11.) Javaslat a Dunavarsányi Árpád Fejedelem Általános Iskola átszervezésének 
véleményezésére  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Itt van körünkben iskolaigazgató asszony. Dr. Pálos 
Annamária tankerületi igazgató jelezte, hogy nem tud jelen lenni az ülésen. Bármi kérdés van, 
igazgató asszony tud rá válaszolni. A 2015-2016-os tanévtől az autizmus spektrum zavarral küszködő 
gyermekeket is fogadni fogja az iskola. Ennek alapján kell az alapító okiratot módosítani. Röviden 
erről szól a napirendi pont. Humánpolitikai Bizottság tárgyalta.  
 
Herczeg Mariann képviselő: A KLIK ehhez a szakembereket is biztosítja, vagy be kell integrálni 
ezeket a sérült gyerekeket a normál oktatásba?  
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Vas Zoltánné iskolaigazgató: Ők beintegrálhatóak, de ehhez is kell szakember természetesen. Volt 
már egy ingyenes, egyhetes tanfolyam, amelyen a gyógypedagógus kollégánk részt vett, és belső 
továbbképzéssel adta tovább dióhéjban a tudnivalókat. De én azt gondolom, hogy a KLIK a 
továbbiakban is biztosítani fog képzéseket, ha az iskola jelzi a tankerületnek, hogy most valós helyzet 
van, és valóban van olyan gyerek, aki ilyen típusú zavarral küzd és el kell látni. Jelen pillanatban is 
van egy ilyen gyermek az iskolánkban, akinek vannak ilyen vezető tünetei. Az első osztályban van egy 
ilyen gyermek, aki eddig Áporkára járt, kétszer volt elsőosztályos, és nem tanult meg írni-olvasni. 
Most ír és olvas. Igazán nagy port nem vert fel az ügy. Ide íratta az anyuka, mert van egy másik tünete 
is, a beszédfogyatékosság, illetve hallászavar. Mivel ez már létező, ellátandó feladat az alapító 
okiratban, ebbe kapaszkodva megkereste az iskolánkat. Majosháziak egyébként. Enyhe fokú autista 
tünet érzékelhető a kisgyereknél, nagyon jól integrálható. Megoldottuk a feladatot. Nem akarom 
túldimenzionálni az ügyet, ez mindig az adott gyermeken múlik, és mindig az adott pedagóguson és 
osztályközösségen, hogy mennyire elfogadó egy hátrányban élő gyermekkel, és hogy a pedagógus 
mennyire nyitott személyiség, hogy ezt a feladatot felvállalja. Úgyhogy én bizakodva nézek a jövőbe. 
Nyilvánvaló, hogy ezt tudatosan kell végezni, erre fel kell készülni. Mi készülünk is tanfolyamok 
elvégzésével, és eszközbeli felkészültség is kell ehhez, mert ha egy olyan kisgyerek jön, aki kicsit is 
súlyosabb fokú, akkor neki egy nagyon meghatározott napirend kell, piktogramokkal, órarend 
táblácskákkal, és különböző képi eszközökkel és berendezésekkel kell megerősíteni, hogy 
biztonságérzete legyen, és úgy tudja élni az életét, hogy harmonikus legyen a fejlődése.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Van-e valakinek további kérdése, felvetése? Ha nincs, akkor 
ismertetem a határozati javaslatot. Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a jelen 
határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú melléklete szerinti táblázatban meghatározott, 7 
pontba foglalt, a Dunavarsányi Árpád Fejedelem Általános Iskolát érintő átszervezéseket 
véleményezte, és az abban foglaltakkal egyetért abban az esetben, ha az átszervezés nem vonja maga 
után a meglévő infrastruktúrában rendelkezésre álló tantermek bővítésére irányuló önkormányzati 
beruházások szükségességét. Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

49/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú melléklete szerinti táblázatban meghatározott, 
7 pontba foglalt, a Dunavarsányi Árpád Fejedelem Általános Iskolát érintő 
átszervezéseket véleményezte, és az abban foglaltakkal egyetért abban az esetben, ha az 
átszervezés nem vonja maga után a meglévő infrastruktúrában rendelkezésre álló 
tantermek bővítésére irányuló önkormányzati beruházások szükségességét. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
12.) Javaslat a West-Graph Kftvel kötött vállalkozási szerződés módosítására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A West-Graph Kft. az újságunk nyomdai munkáját végzi. 
Mint látható megújult az újságunk, januártól egy új köntösbe került. Szebb lett, színesebb lett, és 
másféle papírra nyomjuk az újságot, ami sajnos többletköltséggel jár, mert ez a fajta papír többe kerül, 
mint az előző. De úgy látjuk, hogy ez a változás mindenki örömére szolgál, hogy az újságunk szebb, 
változatosabb, színesebb lett, ezért szeretnénk, ha a testület elfogadná, hogy ez valamivel többe kerül, 
de ezáltal egy magasabb minőséget is kapunk. Ezzel szeretnénk módosítani a szerződést, és ez bruttó 
40 ezer forinttal emeli meg a költségeket. Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete saját részéről elfogadja a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés mellékletét képező vállalkozási szerződés módosítást, amely a West-Graph Kft-vel kerül 
megkötésre, és felhatalmazza a Polgármestert a szerződés aláírására. Aki ezzel egyetért, kérem, 
kézfeltartással jelezze.  
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A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

50/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete saját részéről elfogadja a 
jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés mellékletét képező vállalkozási 
szerződés módosítást, amely a West-Graph Kft-vel kerül megkötésre, és felhatalmazza a 
Polgármestert a szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A következő két napirendi pontnál az érintettségemet 
szeretném bejelenteni, hogy nem szavaznék. Átadom a szót dr. Békássy Szabolcs alpolgármester 
úrnak, hogy a két napirendi pont alatt átvegye az ülés vezetését.  
 
13.) Javaslat a Dunavarsányi Torna Egylet kérelmének elbírálására  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Köszönöm szépen. A Dunavarsány Torna Egylet kérelemmel 
fordult önkormányzatunkhoz, miszerint a Halász Lajosné utcában található sportpályához támogatást 
kérnek. Egy ún. sportfejlesztési programot nyújtottak be az MLSZ-hez, mely projekt összköltségének 
70 %-át az MLSZ biztosítja, és a beruházás 30 %-át kell önerőből megoldani, melyből 10 % lenne 
biztosított a DTE költségvetésének terhére. A további 20 % önkormányzatunk általi 
megfinanszírozását kérik. Lefolytattak egy pályázatot is, mely szerint a dunavarsányi telephellyel 
rendelkező, Dunavarsányban már projektet megvalósító Pharos Kft. lett a nyertes. Ez a 20 %-os 
támogatást, ami az előterjesztésben és a határozati javaslatban olvasható, 11 millió forintos támogatás, 
ami a 2015. évi költségvetés tartalékkeret előirányzat terhére történne. Kérdezem a Pénzügyi, Jogi és 
Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy a Bizottság tárgyalta-e, és milyen véleményt alakított ki? 
 
dr. Bóna Balázs képviselő: Elfogadásra javasolta.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Szeretnék pontosítani, hogy ezt a programot nem az MLSZ fogja 
finanszírozni, hanem a társasági adó törvény lehetőséget biztosít 4 labdasportágnak arra, hogy a TAO 
kedvezményekből részesülhessen, és ezt az egyesület 2014 áprilisában megpályázta. Akkor az MLSZ 
ezt támogatásra méltónak ítélte. Ezután az egyesület vezetése nekiállt, és a közel s távol található 
cégektől kért támogatást a TAO rovására, és így összejött a pénz a beruházásra. Ezt egészíti ki azzal a 
10 % önrésszel az MLSZ, illetve azzal az összeggel lenne kiegészítve, ami most van itt előttünk, ha a 
testület megszavazza. Tehát nem az MLSZ biztosítja a beruházásra az összeget, hanem azt az 
egyesület szedte össze a társasági adó támogatásból.  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Köszönjük szépen a pontosítást és a kiegészítést képviselő 
asszonynak. Azt az információt kaptam, hogy először arról szavazzunk, hogy Polgármester Asszony 
személyes érintettségét elfogadja-e a testület.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

51/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Gergőné Varga Tünde 
polgármester érintettségére vonatkozó bejelentését elfogadja, és a napirenddel 
kapcsolatos szavazásból kizárja.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 
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dr. Bóna Balázs képviselő: Most mit fogadtunk el?  
 
Herczeg Mariann képviselő: Hogy Polgármester Asszony érintett, és nem szavaz ebben a napirendi 
pontban.  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Korábbi testületi üléseken ez felmerülő kérdés volt.  
 
dr. Bóna Balázs képviselő: Igen, arról kellett volna most szavaznunk, hogy Polgármester Asszony 
szavazhat-e az érintettsége ellenére, és onnantól kezdve, attól még tartózkodhat.  
 
Herczeg Mariann képviselő: De nem ezt szavaztuk most meg.  
 
dr. Bóna Balázs képviselő: Az lenne a javaslatom, hogy szavazzunk arról, hogy érintettsége ellenére 
mi úgy gondoljuk, hogy Polgármester Asszony – ha úgy gondolja, és nem tartózkodik, akkor – 
érdemben szavazhat.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Bocsánat, ennek már annyiszor nekifutottunk, én viszont úgy 
gondolom, hogy mindannyian vagyunk annyira felnőttek, hogy el tudjuk dönteni, hogy ha érintettséget 
jelentünk be egy bizonyos napirendi pontban, akkor azt valószínűleg lelkiismereti okból tesszük, és 
nem kívánunk szavazni. Most Polgármester Asszony bejelentette, hogy nem kíván szavazni, akkor ne 
tegyük ki annak, hogy mégis szavaznia kelljen. Mert kellemetlen helyzetbe hozhatjuk, hiszen ő az 
egyesület vezetője, egyben a városunk vezetője. Ha neki a lelkiismerete azt diktálja, és úgy érzi, hogy 
nem akar szavazni, akkor fogadjuk el. Ugyanilyen helyzetbe kerülhetünk, és kerülünk mi is más 
alkalmakkor, hiszen egy jó páran vagyunk civil szervezetekben akár elnökségi tagok, akár vezetők. 
Szerintem ez mindenkinek az egyéni döntése kell, hogy legyen. Az a kellemetlenebb, hogy ha én pl. 
nem jelentek be érintettséget, és valamelyik képviselő azt mondja, hogy márpedig én nem 
szavazhatnék, mert ebben az esetben érintett vagyok. De ha valaki ezt önszántából bejelenti, akkor úgy 
gondolom, hogy ne hozzuk kellemetlen helyzetbe.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Bocsánat, teljesen jogos képviselő úr felvetése, hiszen a jogszabály szó 
szerint úgy rendelkezik, ahogy ő elmondta. Tehát bejelentés esetén a testület dönt, és a szavazás 
szempontjából jelenlévőnek kell tartani.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ez a szavazás megtörtént, lépjünk tovább.  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Rendben, továbblépünk. Az első határozati javaslat így szól: 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a Dunavarsányi Torna Egyletet a dunavarsányi városi sporttelep nagypályájának teljes 
felújításának céljára 11.000.000.- Ft-tal támogatja a 2015. évi költségvetés tartalékkeret előirányzat 
terhére. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a Támogatási Szerződés aláírására, valamint a szükséges 
intézkedések megtételére, 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

52/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a Dunavarsányi Torna Egyletet a dunavarsányi városi sporttelep nagypályájának 
teljes felújításának céljára 11.000.000.- Ft-tal támogatja a 2015. évi költségvetés 
tartalékkeret előirányzat terhére. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a Támogatási Szerződés aláírására, valamint a 
szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
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Felelős:  Polgármester 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Én úgy gondolom, hogy mielőtt a második határozati javaslatot 
megszavaznánk, egy tájékoztatás hangozzék el. A kormány még a 2015. évben is lehetőséget biztosít a 
TAO támogatásra, és az egyesület vezetése összeült, hogy milyen beruházásokat szeretnénk ebből a 
TAO támogatásból elvégezni. A labdarúgó szakosztály részéről felmerült, hogy már az előző 
testületnek is voltak tervei, hogy a pályaházat valamilyen szinten fel kéne újítani, mert elég 
elhagyatott, lerobbant állapotban van jelenleg. Két évvel ezelőtt egy részét el is kellett bontani, mert 
életveszélyes állapotban volt. Úgy döntött az egyesület vezetősége, hogy szeretnénk kiaknázni ezt a 
lehetőséget, és levenni az önkormányzat válláról ezt a gondot, illetve a teher egy részét, hogy az 
egyesület szeretné megpályázni ennek a pályaháznak a felújítását, illetve bővítését. A második 
határozati javaslat tulajdonképpen erről szól, hogy ehhez az önkormányzat egy elvi támogatást 
nyújtana. Április 30-a a pályázatok beadási határideje. Ennek még át kell menni az MLSZ-en, hogy 
támogatásra méltónak találja-e, utána meg kell kötni a cégekkel a támogatási szerződést, és neki kell 
állni összegyűjteni ezt a pénzt. És az önkormányzatnak is egy bizonyos önrésszel támogatni kell a 
beruházást, mivel ez a terület önkormányzati terület. A DTE pedig üzemeltetési szerződéssel tartja 
fenn ezt a területet. Ez a jövő évi költségvetést érintené, hiszen mire ez a procedúra végigmegy, nyár 
lesz, és ősszel kezdhetjük el gyűjteni rá a cégektől a támogatásokat.  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Köszönjük szépen a tájékoztatást. Jelen esetben is nagyon 
helytálló, amit Jegyző úr az ülés elején elmondott, hiszen, ha ezek az előterjesztések idejében 
elkészülnek, akkor alaposabban meg tudjuk ismerni azok tartalmát.  
 
Mekler Andrea képviselő: Azt szeretném kérdezni, hogy az e) pontban lévő jelzálog bejegyzés 
kötelező?  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Megnéztük azt a kiírást, amit fognak kérni majd az egyesülettől, amikor a 
pályázatot benyújtja, és annak a feltételrendszere alapján állítottuk össze ezt a határozatot.  
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Nyilatkozatokat kell majd a pályázónak benyújtania, és azok 
pontjai között szerepel, hogy jelentkezik olyan tulajdonosi hozzájárulással, ami pl. a jelzálogjog 
bejegyzésre vonatkozik.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Elmondtam, hogy nem érzem maximálisan alátámasztottnak, hogy mit 
kellene most dönteni. Behoztuk, de nem tudok egzakt módon érvelni amellett, hogy ezt így kell 
elfogadni, de mi ezt tudtuk kiszedni az anyagból. De semmilyen leírás, instrukció nincs, hogy 
egyáltalán ilyet fognak-e kérni. Azt tudjuk, hogy mit kérnek nyilatkozat formájában, de mást nem. 
Tehát nincs olyan fogódzó ebben a rendszerben, amit szakmailag, jogilag ide tudunk tenni, csak azt, 
amit elmondtunk már.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Igen, ezt én is alátámasztom, mert már mi is 3., 4. éve TAO-zunk, hogy 
tudjunk szerezni támogatásokat és az egyesület fejlődni is tudjon, fejleszteni is tudjon eszközzel, 
felszereléssel. És nincs két egyforma pályázat, mert mindig változtatnak rajta valamit. Úgyhogy az 
van, amit Jegyző úr is elmondott, hogy valamilyen szinten egy picit vakon indulunk neki, mert menet 
közben alakul ki, hogy mit is kérnek. És amit tavaly elfogadtak, azt a következő évben már egy 
tollvonással eltörlik, és még rutint sem tudunk benne szerezni, mert minden évben változtatnak rajta, 
és nem is tudjuk megmondani, hogy meddig van erre lehetőségünk. Ezért gondoltunk arra, hogy még a 
2016-os évben próbáljuk meg Dunavarsányt is fejleszteni, és kihasználni ezt a lehetőséget, hogy ne az 
önkormányzatra háruljon ennek a teljes költsége. De ez menet közben fog kialakulni.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: A szavazás kérdéséhez még annyit mondanék el, hogy zárjuk le ezt a vitát. 
A jogszabály arról szól, hogy a képviselő egy adott napirendi pontban bejelenti a személyes 
érintettségét. Tehát, hogy ő, valamilyen oknál fogva érintve van a tárgyalt napirendben. A testület 
feladata az, hogy arról döntsön, hogy a személyes érintettség bejelentését követően kizárja-e az érintett 
képviselőt a napirend döntési mechanizmusából. Tehát a kizárásról dönt a testület. Ha nem kapja meg 

18 
 



a kizárásra feltett szavazásban a többséget, akkor szavazhat. Ha személyesen érintett, akkor eldönti, 
hogy tartózkodik. Abban az esetben, ha a testület a kizárást többségében elfogadta, akkor a 
határozathozatal szempontjából jelenlévő képviselőnek kell tekinteni, de a döntésben nem vehet részt. 
Így kell értelmezni a jogszabályi rendelkezést. A tárgyalt esetben egy előzetes hozzájárulásról van szó, 
de felhívnám a figyelmet, hogy egy ilyen előzetes hozzájárulás is komoly dolog, komoly 
kötelezettségeket tartalmaz. Most olyan dolgokat vállalunk be előzetesen, amit nem tudunk, hogy a 
konkrét megvalósuláskor hogyan fog alakulni.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Tulajdonképpen ez a pályázat azt feltételezi, hogy az 
önkormányzat egy olyan vagyonértékhez jut – és én nem is 30 %-ot mondanék, csak 20-at, mert ebben 
az évben is a fű cseréje 20 %-os önrész vállalásával fog megtörténni –, mert a jelenlegi TAO-s 
törvények szerint a kiegészítő sportfejlesztési támogatást ettől az évtől kezdve nem a 
szakszövetségnek utalják a cégek, hanem a sportegyesület kapja meg azt is. Tehát 10 % önrészt maga 
a DTE fog beletenni. Reméljük nem változik ez a metodika, és a kiegészítő sportfejlesztési támogatást 
a számlánkra fogjuk kapni jövőre is. Ami pl. egy FÉM-ALK esetében nem kevés, mert ő 19 %-os 
társasági adót fizet. Tehát ez valójában az önkormányzatnak csak 20 %-os önrész megfizetését jelenti, 
és ennyiért kapni egy vagyontárgyat, az elég jó arány. De hogy mennyi lesz ennek a vége, azt nem 
tudjuk, ezzel az összeggel állítottuk be, de ez még nagyon sok mindenen múlik, ezt még az MLSZ is át 
fogja rágni, és vizsgálni. A tavalyi évben ez is változott egyébként, mert tavaly egy előminősítést 
kellett beadni, ahhoz kérték ezt a bizonyos hozzájárulását az önkormányzatnak, most viszont ez az 
előminősítés nincs. Gyakorlatilag azt sem lehet tudni, hogy kell-e biztosan ez a testület általi engedély, 
mert jelen pillanatban nincs hol beadnunk ezt a hozzájárulást. Azért kellene mégis meghoznia ezt a 
döntését a testületnek, hogy ha mégis kitalálják 2 hét múlva, hogy kell, akkor ne kelljen ezért egy 
rendkívüli testületi ülést összehívni. Mert az viszont Jegyző úr szerint törvénytelen, hogy a 
hozzájárulást a polgármester aláírja egy személyben a saját felelősségére. Nem írhatja alá, a 
testületnek jóvá kell hagynia. Ezért van most itt ez az előterjesztés. Köszönöm.  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Köszönjük szépen a részletes tájékoztatót, ha nincs más 
hozzászólás, ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-
testülete  
a) előzetesen hozzájárul, hogy a Dunavarsány, 462 és 469 hrsz–on nyilvántartott, tulajdonában álló 
sportpályán található pályaház felújítására, átépítésére és bővítésére irányuló pályázatot nyújtson be a 
Dunavarsányi Torna Egyletet az MLSZ által meghirdetett TAO sportfejlesztési program keretében 
tárgyi eszköz beruházásra, felújításra. 
b) előzetesen vállalja a 2016. évi költségvetés terhére az a) pont szerint benyújtott pályázathoz 
bruttó 24.000.000, - Ft erejéig, max. 30 %-os önrész biztosítását, amennyiben a pályázat támogatásra 
kerül. 
c) előzetesen hozzájárul, hogy a Dunavarsányi Torna Egylet a beruházás üzembe helyezését követő 
legalább 15 évben az adókedvezmény alapjául szolgáló beruházás révén üzembe helyezett sportcélú 
ingatlant iskolai és diáksport események, szabadidősport események és más, közösségi célú 
(különösen: kulturális, turisztikai) események lebonyolítása céljából az adatlapon feltüntetett 
mértékben ingyenesen vagy kedvezményes áron biztosítsa. 
d) előzetesen hozzájárul, hogy a Dunavarsányi Torna Egylet a támogatásból megvalósuló beruházást 
legalább 5 évig az eredeti rendeltetésének megfelelően hasznosítsa, valamint  
e) előzetesen hozzájárul, hogy a d) pont szerinti időtartamra a Magyar Állam javára az ingatlan-
nyilvántartásba az igénybe vett adókedvezmény mértékéig jelzálogjog kerüljön bejegyzésre. 
f) felhatalmazza a Polgármestert a pályázat benyújtásához szükséges tulajdonosi hozzájárulás 
aláírására. Aki ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

53/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) előzetesen hozzájárul, hogy a Dunavarsány, 462 és 469 hrsz–on nyilvántartott, 

tulajdonában álló sportpályán található pályaház felújítására, átépítésére és bővítésére 
irányuló pályázatot nyújtson be a Dunavarsányi Torna Egyletet az MLSZ által 
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meghirdetett TAO sportfejlesztési program keretében tárgyi eszköz beruházásra, 
felújításra. 

b) előzetesen vállalja a 2016. évi költségvetés terhére az a) pont szerint benyújtott 
pályázathoz bruttó 24.000.000, - Ft erejéig, max. 30 %-os önrész biztosítását, 
amennyiben a pályázat támogatásra kerül. 

c) előzetesen hozzájárul, hogy a Dunavarsányi Torna Egylet a beruházás üzembe 
helyezését követő legalább 15 évben az adókedvezmény alapjául szolgáló beruházás 
révén üzembe helyezett sportcélú ingatlant iskolai és diáksport események, 
szabadidősport események és más, közösségi célú (különösen: kulturális, turisztikai) 
események lebonyolítása céljából az adatlapon feltüntetett mértékben ingyenesen 
vagy kedvezményes áron biztosítsa. 

d) előzetesen hozzájárul, hogy a Dunavarsányi Torna Egylet a támogatásból 
megvalósuló beruházást legalább 5 évig az eredeti rendeltetésének megfelelően 
hasznosítsa, valamint  

e) előzetesen hozzájárul, hogy a d) pont szerinti időtartamra a Magyar Állam javára az 
ingatlan-nyilvántartásba az igénybe vett adókedvezmény mértékéig jelzálogjog 
kerüljön bejegyzésre. 

f) felhatalmazza a Polgármestert a pályázat benyújtásához szükséges tulajdonosi 
hozzájárulás aláírására.  

 
Határidő: a pályázat elbíráló döntésig, legkésőbb 2015. december 31-ig 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
14.) Javaslat gépkocsi személyes használatba adására 
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Az önkormányzat 2015. évi költségvetési rendeletének 
elfogadásakor egy személygépkocsi megvásárlásáról döntött, ami Dunavarsány polgármesterének a 
polgármesteri feladatainak ellátáshoz elengedhetetlen. Így korlátlan hivatali és magáncélú gépjármű 
használatot javasolnánk. A határozati javaslat részletesen tartalmazza a gépkocsi használatának 
feltételeit. Kérdezem, hogy ennek kapcsán van-e valakinek kérdése, hozzászólása.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Az érintettségemet szintén bejelentem.  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Akkor felteszem a kérdést, hogy amennyiben nem zárjuk ki 
Gergőné Varga Tünde polgármester asszonyt a szavazásból,  kézfeltartással jelezzük.  
 
A Képviselő-testület 7 igen, 2 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

54/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Gergőné Varga Tünde 
polgármester érintettségére vonatkozó bejelentését elfogadja, és a napirenddel 
kapcsolatos szavazásból nem zárja ki.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Amennyiben az alábbi határozati javaslattal egyetértünk, 
kézfeltartással jelezzük.  
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Gergőné Varga Tünde polgármester 
személyes gépjárműhasználatának módját az alábbiak szerint állapítja meg:  
1. A Polgármester jogosult Dunavarsány Város Önkormányzatának tulajdonában lévő Hyundai 
típusú, NBD-365 forgalmi rendszámú, TMAJU81AAFJ693074 alvázszámú személygépjármű 
használatára. 
2. A személyes gépkocsi használathoz az Önkormányzat gépkocsivezetőt nem biztosít. 
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3. A személyes gépkocsi használatra jogosultnak gépjármű-vezetési pótlék nem fizethető. 
4. A személyes gépkocsi használat keretében biztosított személygépkocsi hivatalos és magáncélú 
utazásra egyaránt igénybe vehető.  
5. A személyes használat keretében biztosított személygépkocsi menetlevél vezetése nélkül, 
érvényes forgalmi engedéllyel vehet részt a közúti forgalomban.  
6. A Polgármester a gépkocsi kilométer-számlálójának állását minden naptári hónap utolsó napján 
köteles az erre szolgáló nyomtatványon rögzíteni.  
7. A gépjármű magáncélú használatára tekintettel keletkező jövedelem természetbeni juttatásnak 
minősül. A személyi jövedelemadóról szóló törvény alapján a jövedelem után az adó (a cégautó-adó) 
fizetésére Dunavarsány Város Önkormányzata köteles. 
8. A személyes használatú gépkocsi üzemeltetésének személyi és tárgyi feltételeiről a Gazdasági 
Osztály gondoskodik. 
9. A személyes használatú gépkocsi magáncélú külföldi utazáshoz igénybe vehető. 
10. A személyes használatú gépkocsi kötelező szervizeléséről az Önkormányzat gondoskodik. A 
Polgármester az előírt futáskilométer teljesítménynél köteles a gépkocsit szervizelés céljából a 
Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatal rendelkezésére bocsátani. 
11. A Polgármester a gépjárművet rendeltetésszerűen, az állagának megóvásával köteles használni.  
12. A gépjárműhasználattal összefüggésben keletkezett károkért való felelősség megállapítására a 
Polgári Törvénykönyvben és Munka Törvénykönyvében foglalt szabályok az irányadók. 
13. Az Önkormányzat biztosítja, hogy a gépjárműre a kötelező felelősségbiztosítás és a CASCO 
biztosítás hatálya kiterjed, amelyek díjai az Önkormányzatot terhelik.  
14. A Polgármester a gépjárművezetést más – tulajdonosi engedéllyel nem rendelkező - személyre 
nem ruházhatja át.  
15. A személygépkocsi biztonságos tárolása 2336 Dunavarsány, Szabadság utca 35. szám alatt 
történik. 
16. A gépjárművet használó Polgármester köteles különösen: 
 Az üzemanyag tankolási bizonylatokat a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatal Gazdasági 
Osztálya részére minden hó negyedik munkanapjáig leadni. 
 A gépjármű vezetése során a KRESZ, és egyéb közlekedéssel kapcsolatos jogszabályokban 
foglaltakat megtartani, és az ezzel járó felelősséget vállalni. 
 A gépjárművet gondosan kezelni, óvni, váratlan meghibásodásokat elsősorban a kijelölt 
szakszervizek egyikében elháríttatni. 
 A dohányzást a gépjárműben mellőzni. 
 A gyári előírások szerinti kötelező átvizsgálások esedékességét figyelemmel kísérni, és annak 
időben történő elvégzése érdekében egyeztetni a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatallal, 
illetve a gépjárművet e célból rendelkezésre bocsátani. 
 Haladéktalanul rendőrségi bejelentést (feljelentést) tenni, amennyiben a használatba adott 
gépjárműben ismeretlen károkozó által okozott kár keletkezik (különösen: gépjármű-feltörés, parkoló 
autóban keletkezett kár, rongálás, tartozék ellopása). 
 Haladéktalanul rendőrségi bejelentést (feljelentést) tenni akkor is, ha nem a gépjárművet vezető, 
hanem más hibájából a használatba adott gépjárműben kár keletkezik (különösen: más gépjárművezető 
hibájából bekövetkezett káresemény, baleset, szándékos rongálása stb.). 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

55/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Gergőné Varga Tünde 
polgármester személyes gépjárműhasználatának módját az alábbiak szerint állapítja meg:  
1) A Polgármester jogosult Dunavarsány Város Önkormányzatának tulajdonában lévő 

Hyundai típusú, NBD-365 forgalmi rendszámú, TMAJU81AAFJ693074 alvázszámú 
személygépjármű használatára. 

2) A személyes gépkocsi használathoz az Önkormányzat gépkocsivezetőt nem biztosít. 
3) A személyes gépkocsi használatra jogosultnak gépjármű-vezetési pótlék nem 

fizethető. 
4) A személyes gépkocsi használat keretében biztosított személygépkocsi hivatalos és 

magáncélú utazásra egyaránt igénybe vehető. 
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5) A személyes használat keretében biztosított személygépkocsi menetlevél vezetése 
nélkül, érvényes forgalmi engedéllyel vehet részt a közúti forgalomban. 

6) A Polgármester a gépkocsi kilométer-számlálójának állását minden naptári hónap 
utolsó napján köteles az erre szolgáló nyomtatványon rögzíteni. 

7) A gépjármű magáncélú használatára tekintettel keletkező jövedelem természetbeni 
juttatásnak minősül. A személyi jövedelemadóról szóló törvény alapján a jövedelem 
után az adó (a cégautó-adó) fizetésére Dunavarsány Város Önkormányzata köteles. 

8) A személyes használatú gépkocsi üzemeltetésének személyi és tárgyi feltételeiről a 
Gazdasági Osztály gondoskodik. 

9) A személyes használatú gépkocsi magáncélú külföldi utazáshoz igénybe vehető. 
10) A személyes használatú gépkocsi kötelező szervizeléséről az Önkormányzat 

gondoskodik. A Polgármester az előírt futáskilométer teljesítménynél köteles a 
gépkocsit szervizelés céljából a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatal 
rendelkezésére bocsátani. 

11) A Polgármester a gépjárművet rendeltetésszerűen, az állagának megóvásával köteles 
használni. 

12) A gépjárműhasználattal összefüggésben keletkezett károkért való felelősség 
megállapítására a Polgári Törvénykönyvben és Munka Törvénykönyvében foglalt 
szabályok az irányadók. 

13) Az Önkormányzat biztosítja, hogy a gépjárműre a kötelező felelősségbiztosítás és a 
CASCO biztosítás hatálya kiterjed, amelyek díjai az Önkormányzatot terhelik. 

14) A Polgármester a gépjárművezetést más – tulajdonosi engedéllyel nem rendelkező - 
személyre nem ruházhatja át. 

15) A személygépkocsi biztonságos tárolása 2336 Dunavarsány, Szabadság utca 35. szám 
alatt történik. 

16) A gépjárművet használó Polgármester köteles különösen: 
 Az üzemanyag tankolási bizonylatokat a Dunavarsányi Közös Önkormányzati 

Hivatal Gazdasági Osztálya részére minden hó negyedik munkanapjáig leadni. 
 A gépjármű vezetése során a KRESZ, és egyéb közlekedéssel kapcsolatos 

jogszabályokban foglaltakat megtartani, és az ezzel járó felelősséget vállalni. 
 A gépjárművet gondosan kezelni, óvni, váratlan meghibásodásokat elsősorban a 

kijelölt szakszervizek egyikében elháríttatni. 
 A dohányzást a gépjárműben mellőzni. 
 A gyári előírások szerinti kötelező átvizsgálások esedékességét figyelemmel 

kísérni, és annak időben történő elvégzése érdekében egyeztetni a Dunavarsányi 
Közös Önkormányzati Hivatallal, illetve a gépjárművet e célból rendelkezésre 
bocsátani. 

 Haladéktalanul rendőrségi bejelentést (feljelentést) tenni, amennyiben a 
használatba adott gépjárműben ismeretlen károkozó által okozott kár keletkezik 
(különösen: gépjármű-feltörés, parkoló autóban keletkezett kár, rongálás, 
tartozék ellopása). 

 Haladéktalanul rendőrségi bejelentést (feljelentést) tenni akkor is, ha nem a 
gépjárművet vezető, hanem más hibájából a használatba adott gépjárműben kár 
keletkezik (különösen: más gépjárművezető hibájából bekövetkezett 
káresemény, baleset, szándékos rongálása stb.). 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 
 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
15) Javaslat Dunavarsány településrendezési eszközei folyamatban levő felülvizsgálatához és 
részleges módosításhoz környezeti vizsgálat szükségtelenségének megállapítására, valamint a 
felülvizsgálathoz elkészült 5 Telepítési tanulmányterv elfogadására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A Fejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tárgyalta a 
napirendi pontot.  
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Surányi Tibor képviselő: Igen, és a Főépítész Asszony részletes tájékoztatója alapján elfogadásra 
javasoljuk a határozati javaslatokat.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ismertetem a határozati javaslatokat. Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) az egyes tervek, illetve programok környezeti vizsgálatáról szóló 2/2005. (I.11.) Korm. rendelet 
3. §-ban kapott felhatalmazás alapján úgy dönt, hogy a 111/2014. (VI. 17.) Kt. határozata alapján 
folyamatban lévő településrendezési eszközei felülvizsgálatával és részleges módosításával 
kapcsolatban nem tartja indokoltnak külön környezeti vizsgálat készítését az alábbi okok miatt:  
aa) a tervek felülvizsgálatát a teljes közigazgatási területre a jogszabályváltozások tették szükségessé, 
jelentős változás az előirányzott területhasználatban, szabályozásban nem várható; 
ab) a módosításra előirányzott területek a közigazgatási területnek csekély részét érintik, valamint 
ac) a 2/2005. (I.11.) Korm. rendelet szerint a környezeti vizsgálat szükségességéről és tematikájáról 
szóló előzetes véleménykérés során, az érintett hatóságok ezt nem tartották szükségesnek. Az 
egyetlen, ennek szükségességére vonatkozó vélemény pedig formális jogszabályi előíráson alapult. 
b) felkéri a Polgármestert, hogy a 2/2005. (I.11.) Korm. rendelet 5. § (3) bekezdésének előírásai 
szerint az Önkormányzat e döntéséről tájékoztassa a környezetvédelemért felelős államigazgatási 
szerveket. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
 
Herczeg Mariann 1854 órakor elhagyja a termet, a szavazók létszáma 8 főre csökken.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

56/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) az egyes tervek, illetve programok környezeti vizsgálatáról szóló 2/2005. (I.11.) 
Korm. rendelet 3. §-ban kapott felhatalmazás alapján úgy dönt, hogy a 111/2014. (VI. 
17.) Kt. határozata alapján folyamatban lévő településrendezési eszközei 
felülvizsgálatával és részleges módosításával kapcsolatban nem tartja indokoltnak külön 
környezeti vizsgálat készítését az alábbi okok miatt:  
aa) a tervek felülvizsgálatát a teljes közigazgatási területre a jogszabályváltozások tették 
szükségessé, jelentős változás az előirányzott területhasználatban, szabályozásban nem 
várható; 
ab) a módosításra előirányzott területek a közigazgatási területnek csekély részét érintik, 
valamint 
ac) a 2/2005. (I.11.) Korm. rendelet szerint a környezeti vizsgálat szükségességéről és 
tematikájáról szóló előzetes véleménykérés során, az érintett hatóságok ezt nem tartották 
szükségesnek. Az egyetlen, ennek szükségességére vonatkozó vélemény pedig formális 
jogszabályi előíráson alapult. 
b) felkéri a Polgármestert, hogy a 2/2005. (I.11.) Korm. rendelet 5. § (3) bekezdésének 
előírásai szerint az Önkormányzat e döntéséről tájékoztassa a környezetvédelemért felelős 
államigazgatási szerveket. 
 
Határidő:  azonnal; a tájékoztatás megküldésére a döntést követő 15 napon belül 
Felelős:   Gergőné Varga Tünde polgármester  

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A második határozati javaslat a következő: Dunavarsány 
Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) elfogadja a „Dunavarsány, az 5501–5519 hrsz-ú Tókörnyék Telepítési tanulmányterve a 
Tókörnyék területére vonatkozó hatályos településrendezési tervek módosításának 
kezdeményezéséhez” címen a tulajdonos által készíttetett, a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés 1. számú melléklete szerinti telepítési tanulmánytervet, azt a 111/2014. (VI.17.) számú 
Képviselő-testületi határozattal megindított és meghatározott Dunavarsány Város településfejlesztési 
koncepciója és településrendezési eszközei felülvizsgálata készítési folyamatába befogadja. 
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b) tájékoztatja a fejlesztőt, hogy az érintett területre vonatkozó településrendezési eszközök 
Képviselő-testületi végleges jóváhagyásának egyik alapvető feltétele, hogy az érdekelt MA-DUN 
Investment Kft. (címe: 2339 Majosháza 068/2.) fejlesztő az önkormányzattal kötött településrendezési 
szerződésben a fejlesztés járulékos költségeit és a megvalósítás költségeit vállalja. Aki ezzel egyetért, 
kérem szavazzon. Aki ezzel egyetért, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

57/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) elfogadja a „Dunavarsány, az 5501–5519 hrsz-ú Tókörnyék Telepítési 

tanulmányterve a Tókörnyék területére vonatkozó hatályos településrendezési 
tervek módosításának kezdeményezéséhez” címen a tulajdonos által készíttetett, a 
jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú melléklete szerinti 
telepítési tanulmánytervet, azt a 111/2014. (VI.17.) számú Képviselő-testületi 
határozattal megindított és meghatározott Dunavarsány Város településfejlesztési 
koncepciója és településrendezési eszközei felülvizsgálata készítési folyamatába 
befogadja. 

b) tájékoztatja a fejlesztőt, hogy az érintett területre vonatkozó településrendezési 
eszközök Képviselő-testületi végleges jóváhagyásának egyik alapvető feltétele, 
hogy az érdekelt MA-DUN Investment Kft. (címe: 2339 Majosháza 068/2.) 
fejlesztő az önkormányzattal kötött településrendezési szerződésben a fejlesztés 
járulékos költségeit és a megvalósítás költségeit vállalja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Hármas számú határozati javaslat a következő: Dunavarsány 
Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) elfogadja a „Dunavarsány, a 061/11-061/25 és a 061/107-061/148 hrsz.-ú területre tervezett 
lovarda Telepítési tanulmányterve a tervezett lovarda területére vonatkozó hatályos településrendezési 
tervek módosításának kezdeményezéséhez” címen a tulajdonos által készíttetett, a jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú melléklete szerinti telepítési tanulmánytervet, azt a 
111/2014. (VI.17.) számú Képviselő-testületi határozattal megindított és meghatározott Dunavarsány 
Város településfejlesztési koncepciója és településrendezési eszközei felülvizsgálata készítési 
folyamatába befogadja. 
b) tájékoztatja a fejlesztőt, hogy az érintett területre vonatkozó településrendezési eszközök 
Képviselő-testületi végleges jóváhagyásának egyik alapvető feltétele, hogy az érdekelt Kalán Róbert 
(2310 Szigetszentmiklós, Bánki Donát út 5.) fejlesztő az önkormányzattal kötött településrendezési 
szerződésben a fejlesztés járulékos költségeit és a megvalósítás költségeit vállalja. Aki ezzel egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

58/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) elfogadja a „Dunavarsány, a 061/11-061/25 és a 061/107-061/148 hrsz.-ú 

területre tervezett lovarda Telepítési tanulmányterve a tervezett lovarda 
területére vonatkozó hatályos településrendezési tervek módosításának 
kezdeményezéséhez” címen a tulajdonos által készíttetett, a jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú melléklete szerinti telepítési 
tanulmánytervet, azt a 111/2014. (VI.17.) számú Képviselő-testületi határozattal 
megindított és meghatározott Dunavarsány Város településfejlesztési 
koncepciója és településrendezési eszközei felülvizsgálata készítési folyamatába 
befogadja. 
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b) tájékoztatja a fejlesztőt, hogy az érintett területre vonatkozó településrendezési 
eszközök Képviselő-testületi végleges jóváhagyásának egyik alapvető feltétele, 
hogy az érdekelt Kalán Róbert (2310 Szigetszentmiklós, Bánki Donát út 5.) 
fejlesztő az önkormányzattal kötött településrendezési szerződésben a fejlesztés 
járulékos költségeit és a megvalósítás költségeit vállalja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A negyedik határozat így szól: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) elfogadja a „Dunavarsány Ipari Park – az IBIDEN telephelyét és környékét érintő – Dunavarsány 
Településszerkezeti Terve, Építési Szabályzata és Szabályozási Terve módosítására vonatkozó 
Telepítési tanulmányterv” címen a kérelmező által készíttetett, a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés 4. számú melléklete szerinti telepítési tanulmánytervet, azt a 111/2014. (VI.17.) számú 
Képviselő-testületi határozattal megindított és meghatározott Dunavarsány Város településfejlesztési 
koncepciója és településrendezési eszközei felülvizsgálata készítési folyamatába befogadja. 
b) tájékoztatja a fejlesztőt, hogy az érintett területre vonatkozó településrendezési eszközök 
Képviselő-testületi végleges jóváhagyásának egyik alapvető feltétele, hogy az érdekelt Dunavarsányi 
Ipari Park Szolgáltató Kft. (címe: 1071 Budapest, Városligeti fasor 47-49.) fejlesztő az 
önkormányzattal kötött településrendezési szerződésben a fejlesztés járulékos költségeit és a 
megvalósítás költségeit vállalja. Aki ezzel egyetért, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

59/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) elfogadja a „Dunavarsány Ipari Park – az IBIDEN telephelyét és környékét érintő – 

Dunavarsány Településszerkezeti Terve, Építési Szabályzata és Szabályozási Terve 
módosítására vonatkozó Telepítési tanulmányterv” címen a kérelmező által 
készíttetett, a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 4. számú melléklete 
szerinti telepítési tanulmánytervet, azt a 111/2014. (VI.17.) számú Képviselő-
testületi határozattal megindított és meghatározott Dunavarsány Város 
településfejlesztési koncepciója és településrendezési eszközei felülvizsgálata 
készítési folyamatába befogadja. 

b) tájékoztatja a fejlesztőt, hogy az érintett területre vonatkozó településrendezési 
eszközök Képviselő-testületi végleges jóváhagyásának egyik alapvető feltétele, 
hogy az érdekelt Dunavarsányi Ipari Park Szolgáltató Kft. (címe: 1071 Budapest, 
Városligeti fasor 47-49.) fejlesztő az önkormányzattal kötött településrendezési 
szerződésben a fejlesztés járulékos költségeit és a megvalósítás költségeit vállalja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Az ötödik határozati javaslat a következő: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) elfogadja a „Dunavarsány, Telepítési tanulmányterv a 076/33 hrsz.-ú ingatlan részterületére 
vonatkozó hatályos településrendezési tervek módosítása kezdeményezéséhez” címen a tulajdonos 
által készíttetett, a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 5. számú melléklete szerinti 
telepítési tanulmánytervet, azt a 111/2014. (VI.17.) számú Képviselő-testületi határozattal megindított 
és meghatározott Dunavarsány Város településfejlesztési koncepciója és településrendezési eszközei 
felülvizsgálata készítési folyamatába befogadja,  
b) tájékoztatja a fejlesztőket, hogy az érintett területre vonatkozó településrendezési eszközök 
Képviselő-testületi végleges jóváhagyásának egyik alapvető feltétele, hogy az érdekelt Hoffer 
Eleonóra és Széles Orsolya (címük: 2074 Perbál, Verseny u. 5.) fejlesztők az önkormányzattal kötött 
településrendezési szerződésben a fejlesztés járulékos költségeit és a megvalósítás költségeit vállalják. 

25 
 



Aki a határozati javaslattal egyetért, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

60/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) elfogadja a „Dunavarsány, Telepítési tanulmányterv a 076/33 hrsz.-ú ingatlan 

részterületére vonatkozó hatályos településrendezési tervek módosítása 
kezdeményezéséhez” címen a tulajdonos által készíttetett, a jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés 5. számú melléklete szerinti telepítési 
tanulmánytervet, azt a 111/2014. (VI.17.) számú Képviselő-testületi határozattal 
megindított és meghatározott Dunavarsány Város településfejlesztési koncepciója 
és településrendezési eszközei felülvizsgálata készítési folyamatába befogadja,  

b) tájékoztatja a fejlesztőket, hogy az érintett területre vonatkozó településrendezési 
eszközök Képviselő-testületi végleges jóváhagyásának egyik alapvető feltétele, 
hogy az érdekelt Hoffer Eleonóra és Széles Orsolya (címük: 2074 Perbál, Verseny 
u. 5.) fejlesztők az önkormányzattal kötött településrendezési szerződésben a 
fejlesztés járulékos költségeit és a megvalósítás költségeit vállalják. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
Herczeg Mariann képviselő 1857 órakor visszaérkezik a terembe, a szavazók száma 9 főre emelkedik.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A hatodik határozati javaslat a következő: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) elfogadja a „Dunavarsány, a 016/220 hrsz-ú és a 016/221 hrsz-ú területre vonatkozó Telepítési 
tanulmányterv Dunavarsány Rukkel-tó környezetére vonatkozó hatályos településrendezési tervek 
módosításának kezdeményezéséhez” címen a tulajdonos által készíttetett, a jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés 3. számú melléklete szerinti telepítési tanulmánytervet, azt a 
111/2014. (VI.17.) számú Képviselő-testületi határozattal megindított és meghatározott Dunavarsány 
Város településfejlesztési koncepciója és településrendezési eszközei felülvizsgálata készítési 
folyamatába befogadja. 
b) tájékoztatja a fejlesztőt, hogy az érintett területre vonatkozó településrendezési eszközök 
Képviselő-testületi végleges jóváhagyásának egyik alapvető feltétele, hogy az érdekelt Rukkel-tó Kft. 
(címe: 2336 Dunavarsány, Rukkel-tó 1.) fejlesztő az önkormányzattal kötött településrendezési 
szerződésben a fejlesztés járulékos költségeit és a megvalósítás költségeit vállalja. Aki ezzel egyetért, 
kérem szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

61/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) elfogadja a „Dunavarsány, a 016/220 hrsz-ú és a 016/221 hrsz-ú területre 

vonatkozó Telepítési tanulmányterv Dunavarsány Rukkel-tó környezetére 
vonatkozó hatályos településrendezési tervek módosításának kezdeményezéséhez” 
címen a tulajdonos által készíttetett, a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés 3. számú melléklete szerinti telepítési tanulmánytervet, azt a 111/2014. 
(VI.17.) számú Képviselő-testületi határozattal megindított és meghatározott 
Dunavarsány Város településfejlesztési koncepciója és településrendezési eszközei 
felülvizsgálata készítési folyamatába befogadja. 

b) tájékoztatja a fejlesztőt, hogy az érintett területre vonatkozó településrendezési 
eszközök Képviselő-testületi végleges jóváhagyásának egyik alapvető feltétele, 
hogy az érdekelt Rukkel-tó Kft. (címe: 2336 Dunavarsány, Rukkel-tó 1.) fejlesztő 
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az önkormányzattal kötött településrendezési szerződésben a fejlesztés járulékos 
költségeit és a megvalósítás költségeit vállalja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Főépítész asszonynak köszönjük szépen a nagy munkát.  
 
16.) Javaslat Dunavarsány 0138/87 hrsz-ú ingatlan belterületbe vonására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Már a közmeghallgatáson is tárgyaltunk a tulajdonosokkal, 
illetve behozták ezt az ügyet elénk. Innentől kezdve továbbhaladhat az ő igényük az építkezéssel 
kapcsolatban, és a telekösszevonási kérelmüket is beadhatják. Szerintem teljesen rendben van ez a 
kérelem, és meg kéne, hogy szavazzuk. A Fejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság is tárgyalta. 
Felterjesztem szavazásra a határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-
testülete 
a) Hidegföldi-Takács Gabriella Györgyi kérelmére a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 
2. számú melléklete szerinti, 24/2015. munkaszámú változási vázrajz alapján a 3829 helyrajzi számú 
ingatlan belterületbe vonásához hozzájárul, azzal a feltétellel, hogy az ingatlan-nyilvántartás 
átvezetésből eredő költségek a kérelmezőt terhelik. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a belterületbe vonáshoz szükséges kérelem aláírására, illetve az 
egyéb szükséges intézkedések megtételére. Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

62/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) Hidegföldi-Takács Gabriella Györgyi kérelmére a jelen határozat meghozatalát 

segítő előterjesztés 2. számú melléklete szerinti, 24/2015. munkaszámú változási 
vázrajz alapján a 3829 helyrajzi számú ingatlan belterületbe vonásához hozzájárul, 
azzal a feltétellel, hogy az ingatlan-nyilvántartás átvezetésből eredő költségek a 
kérelmezőt terhelik. 

b) felhatalmazza a Polgármestert a belterületbe vonáshoz szükséges kérelem 
aláírására, illetve az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
17.) Javaslat a Budapesti Corvinus Egyetem hallgatói gyakorlatának előkészítésére  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Már többször beszéltünk a Corvinus Egyetem illetékeseivel 
arról, hogy a tájépítészeti karon tanulmányokat folytató fiatalok úgymond kitelepülnének 
Dunavarsányba, járnák a várost, és fiatalos ötleteket tennének felénk azzal kapcsolatban, hogy mit is 
lehetne a városban megvalósítani, megváltoztatni, építeni, ültetni. Akármiről lehet szó, tehát 
parkokról, fákról, utakról, területekről. Megvan a konkrét időpont, amikor ők el fognak jönni a 
városba. Sikerült nekik szállást és étkezést biztosítani, 10 fő részére, 5 napra. Ezalatt az idő alatt 
remélhetőleg számunkra értékes és használható ötleteket, tanácsokat tudnak majd adni, amiket majd 
esetlegesen felhasználunk a városunk építése, szépítése kapcsán. Ha nincs kérdés, akkor ismertetem a 
határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Budapesti Corvinus Egyetemmel 2014. 05. 12-én kelt Együttműködési Szerződésre hivatkozva, 
9 hallgató és 1 kísérő oktató részére a szállást 4 éjszakára és a napi egyszeri meleg étkezést 5 napra 
biztosít a 2015. májusi hallgatói gyakorlat keretében. 
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b) az a) pont szerinti feladat ellátásához bruttó 200.000,- forint költség-keretet biztosít a szolgáltatási 
kiadások és külső személyi juttatások költséghelyek terhére. 
c) felhatalmazza a Polgármestert a vonatkozó szerződés és megrendelés aláírására és az egyéb 
szükséges intézkedések megtételére. Aki ezzel egyetért, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

63/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Budapesti Corvinus Egyetemmel 2014. 05. 12-én kelt Együttműködési 

Szerződésre hivatkozva, 9 hallgató és 1 kísérő oktató részére a szállást 4 éjszakára 
és a napi egyszeri meleg étkezést 5 napra biztosít a 2015. májusi hallgatói 
gyakorlat keretében. 

b) az a) pont szerinti feladat ellátásához bruttó 200.000,- forint költség-keretet biztosít 
a szolgáltatási kiadások és külső személyi juttatások költséghelyek terhére. 

c) felhatalmazza a Polgármestert a vonatkozó szerződés és megrendelés aláírására és 
az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
18.) Javaslat a Rendőrséggel együttműködési megállapodás megkötésére 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A ráckevei rendőrkapitány úrral megbeszéléseket folytatunk 
már január óta annak érdekében, hogy folyamatosan legyen a városunkban rendőr. Főleg amiatt, mert 
a kamerarendszer végpontja, illetve az ellenőrző létesítménye a rendőrséghez van bekötve. Viszont ez 
nem jelenti azt, hogy állandóan ül előtte valaki, és figyeli, amire néha igény volna, főleg olyan 
időszakokban, amikor éjszakai rendezvények vannak, és nagyobb a rongálások lehetősége. Erre 
vonatkozóan próbáltunk egyezséget kötni, hogy legyen itt egy szabadnapot töltő rendőr, amikor ilyen 
események vannak, illetve akkor, amikor a reggeli csúcsforgalom van, és az iskolába jönnek a 
gyerekek és szülők, és kaotikus állapotok vannak. Ezért egy rendőr jelenlétét megtámogatná az 
önkormányzat innentől kezdve egy évre. Hogy ennek majd látjuk-e az előnyét, és milyen jó hatásai 
lesznek, azt majd meglátjuk, és ha beválik, akkor esetleg meghosszabbítjuk ezt a szerződést, vagy 
esetleg 2 főre biztosítjuk, illetve kibővítjük ezt a lehetőséget. Egy megbízási szerződéssel szerződünk, 
és ezt az óramennyiséget, amit mi megváltunk, ők fogják beosztani, hogy milyen órában, és hány 
rendőrnek fizetjük ezt a pluszmunkát, és mindjárt a szolgálatot vállaló rendőr számlájára utalnánk a 
pénzt. Főleg a kamerarendszer figyelésére szeretnénk egy rendőrt beállítani, és amennyiben még 
maradna ideje, akkor ők beosztanák, hogy ezen felül milyen feladatokat tudna elvégezni.  
 
dr. Bóna Balázs képviselő: Nekem a személyes véleményem az, hogy ezt a rendszert egy kicsit 
kaotikusnak találom, mindazonáltal támogatom ezt a törekvést. Bár van egy határozott álláspontom 
azzal kapcsolatban, hogy a rendőrségnek mi lenne a feladata országosan, de ha így működik, akkor így 
működik. Kérném szépen polgármester asszonyt, és mindenkit, aki fogja tartani a kapcsolatot a 
megbízottakkal, hogy komoly odafigyelést valósítsanak meg annak érdekében, hogy ezek az órák 
tényleg felhasználásra kerüljenek, és célszerűen használják fel a város lakosságának érdekében.  
 
Száger Gyula képviselő: Napi 3,5 óráról van szó, ugye, amikor figyelik a kamerát? Meg még esetleg 
valamit fog tenni, ha észlel valamit. Ez borzasztó kevés, szinte semmi.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Ha többet fizetünk, akkor többet lesznek itt nyilván.  
 
Száger Gyula képviselő: Arra nincs ember, hogy 24 órában nézze a kamerát.  
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Gergőné Varga Tünde polgármester: Nincs értelme 24 órában nézni a kamerát. Több városban 
működik ez a rendszer. Százhalombatta, Tököl, Szigetszentmiklós sok-sok pénzt tesz bele, tehát ők 
több órát váltanak meg. Megpróbáljuk.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: A szerződéssel kapcsolatban annyit, hogy a rendőrség teljesen rugalmatlan, 
ők adják a mintát, csak azt fogadják el, a legkisebb eltérést sem tudják befogadni. Mondtuk, hogy 
lehetne ezt közérthetőbben, de ők elmagyarázták, hogy kell érteni, nagyon merev a megye, mi nem 
tudunk belenyúlni.  
 
dr. Bóna Balázs képviselő: Tehát a félelmeim már a szerződéskötéskor kezdenek beigazolódni.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Jó, majd meglátjuk, hogy működik-e egyáltalán. Azért éppen 
egy fizetett rendőrrel is lehet valamiféle változás. Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány 
Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a saját részéről elfogadja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú melléklete 
szerinti megállapodást, amely a Pest Megyei Rendőr-főkapitánysággal kerül megkötésre 2015. május 
1-jétől 2016. április 30-áig terjedő 1 éves határozott időtartamra, 1 fő rendőr biztosítása céljából a 
közlekedési- és közrendvédelmi (járőr) feladatok végrehajtására, valamint elsődlegesen a térfigyelő 
rendszer végpontjának esetleges figyelésére, továbbá rendszergazda biztosítása céljából a térfigyelővel 
kapcsolatos informatikai feladatok ellátására, összesen havi 106, évi 1272 órás időkeretben, bruttó 
1.200 Ft/fő/óra megbízási díjért, a 2015. évi költségvetés tartalékkeret előirányzata terhére. 
b) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti megállapodás aláírására és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére. Aki ezzel egyetért, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

64/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a saját részéről elfogadja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. 

számú melléklete szerinti megállapodást, amely a Pest Megyei Rendőr-
főkapitánysággal kerül megkötésre 2015. május 1-jétől 2016. április 30-áig terjedő 
1 éves határozott időtartamra, 1 fő rendőr biztosítása céljából a közlekedési- és 
közrendvédelmi (járőr) feladatok végrehajtására, valamint elsődlegesen a térfigyelő 
rendszer végpontjának esetleges figyelésére, továbbá rendszergazda biztosítása 
céljából a térfigyelővel kapcsolatos informatikai feladatok ellátására, összesen havi 
106, évi 1272 órás időkeretben, bruttó 1.200 Ft/fő/óra megbízási díjért, a 2015. évi 
költségvetés tartalékkeret előirányzata terhére. 

b) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti megállapodás aláírására és az 
egyéb szükséges intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
19.) Javaslat az új Polgármesteri Hivatal épülete előtt elhelyezendő Kossuth szobor ajánlatának 
elfogadására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Itt van körünkben a szobrász úr, köszöntjük, és várunk tőle 
majd még egy-két megjegyzést, de előtte Jegyző úr szeretne hozzászólni a napirendi ponthoz.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Tisztelt Képviselő-testület! Ez volt a harmadik, vagy negyedik olyan 
előterjesztés, amit még a testületi ülés előtt 30 perccel véglegesítettünk, és tudtunk finomítani rajta. 
Most kaptuk meg a tájékoztatást, hogy művész úr az egyéni vállalkozói igazolványát kiváltotta. 
Innentől kezdve megnyílik annak a lehetősége, hogy vállalkozási szerződést kössünk vele. Van erre 
egy egzakt mintánk, amit tudunk alkalmazni, hogy ezt a műalkotást a részünkre elkészítse. Azzal a 
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határozati javaslattal javasolnánk támogatni, amit most osztottunk ki ülés előtt. A határozati javaslat d) 
pontjában javasolnék egy kiegészítést beírni, mert kimaradt a „tartalék” szó. Tehát úgy szólna a 
mondat helyesen, hogy „a b) pont szerinti bekerülési költségből még hiányzó, bruttó 400.000,- Ft-ot 
átcsoportosítja a 2015. évi költségvetés tartalék költséghelyéről az egyéb építmények költséghelyre, a 
c) pont szerinti összeg (3.800.000,- Ft) kiegészítésére.” Kérem, hogy ezzel a kiegészítéssel döntsenek 
majd róla. Egyébiránt eredménykötelemről beszélünk, hiszen a műalkotás kézzelfogható eredménye 
lesz majd a szerződésnek. A vállalkozási szerződéses jogviszonyt javasoljuk, illetőleg a művész úr 
kérésének megfelelően egy előlegszámlával biztosítanánk számára előleget, az anyagköltséget, 
illetőleg a bronzöntés költségét. Ez egy 2,2 millió forintos tétel lenne, ennyit tudunk odaadni 
előlegként, úgy ahogy ezt a bizottsági ülésen megbeszéltük. A határozat még az átcsoportosításról 
szól, mert a korábbi döntéshez képest át kell csoportosítani a 400 ezer forint bruttó hiányzó összeget. 
Ez menne át a tartalék költséghely terhéről, és így adja ki a beruházáshoz ténylegesen szükséges 4,2 
millió forintos bruttó összeget. Tisztelettel javaslom, hogy ezekkel a feltételekkel a határozati 
javaslatot fogadják el. Kérem művész urat, hogy itt a testület előtt nyilatkozzon, hogy ezen feltételek 
mentén ezt a megbízást egyértelműen el tudja-e vállalni, és megkötni az egyéni vállalkozási szerződést 
ha a testület úgy dönt, hogy megköti Önnel a szerződést. Köszönöm szépen.  
 
Szabó Zoltán szobrász: Jó estét kívánok, üdvözlök mindenkit. Igen, kész van a vállalkozásra jogosító 
okmány, természetesen elfogadom a felkérést így, ezekkel a paraméterekkel megfelel, ahogy Jegyző 
úr elmondta.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: És kész is lesz arra az időre, amit megbeszéltünk? 
 
Szabó Zoltán szobrász: Igen. Egyeztettem a bronzöntővel, aki szintén vállalta, és megfelel neki is 
azzal az ütemezéssel, amit én meghatároztam. Májustól megindítanám a szobor mintázását, ez kb. 3 
hónapot vesz igénybe. Szerintem kitűzhetjük a július 31-ét, amikor én szeretném, ha az 
önkormányzattól valaki megnézné a mintát, akkor még, ha kell, bele lehet nyúlni, lehet változtatni 
rajta. Ha az önkormányzat azt mondja, hogy jó, akkor az agyagmintáról készítek egy gipszmintát, amit 
átadok a bronzöntőnek, akinek egy hónap időtartam szükséges, hogy elkészítse a bronzváltozatot. 
Augusztus-szeptemberben öntés, cizellálás. És mivel október 23-án van az avatás, közben én 
elkészítem a kő posztamenst. Ez így vállalható.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: A vállalkozási szerződésben rögzítjük a főbb időpontokat, főleg az 
agyagminta elkészítésének időpontját. De egyébként, hogy ezen belül hogyan, és milyen ütemtervben 
dolgozik, az teljesen az Ön felelőssége lesz. Leszállítja nekünk a szobrot, csinálunk egy átadás-
átvételt, Ön kiállítja a végszámlát, és október 23-án az épület ünnepélyes átadásával együtt felavatjuk 
a szobrot is.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Van-e még valakinek kérdése? Ha nincs, 
akkor ismertetem a határozati javaslatot, először a tavalyi évben hozott határozatot kell 
visszavonnunk: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete nem teljesülése miatt 
visszavonja a 120/2014. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozatát. Aki ezzel egyetért, kérem, 
szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

65/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete nem teljesülése miatt 
visszavonja a 120/2014. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozatát. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 
 

Gergőné Varga Tünde polgármester: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) elfogadja Szabó Zoltán kőszobrász által bemutatott Kossuth Lajos bronzszobor tervezetét az 
alábbiak figyelembe vételével: 

30 
 



- a szobor helye az új Városháza épületének Kossuth Lajos utcai homlokzatára nyíló kistárgyaló 
helyiség ablakai előtti füves területen kerüljön elhelyezésre a tervezet szerinti méretben, 

b) megbízza Szabó Zoltán kőszobrászt (2336 Dunavarsány, Vasút sor 4.) az a) pont szerinti 
elhelyezendő Kossuth Lajos bronz mellszobor elkészítésével bruttó 4.200.000,- Ft összegben, a 2015. 
évi költségvetés terhére. 
c) rögzíti, hogy a megbízási díj fedezetére, a 2015. évi költségvetés már bruttó 3.800.000,- Ft 
költségkeretet tartalmaz,  
d) a b) pont szerinti bekerülési költségből még hiányzó, bruttó 400.000,- Ft–ot átcsoportosítja a 
2015. évi költségvetés tartalék költséghelyéről az egyéb építmények költséghelyre, a c) pont szerinti 
összeg (3.800.000,- Ft) kiegészítésére. 
e) felhatalmazza a Polgármestert a vonatkozó szerződés megkötésére, és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére. Aki egyetért a határozattal, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

66/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) elfogadja Szabó Zoltán kőszobrász által bemutatott Kossuth Lajos bronzszobor 

tervezetét az alábbiak figyelembe vételével: 
- a szobor helye az új Városháza épületének Kossuth Lajos utcai homlokzatára 

nyíló kistárgyaló helyiség ablakai előtti füves területen kerüljön elhelyezésre a 
tervezet szerinti méretben, 

b) megbízza Szabó Zoltán kőszobrászt (2336 Dunavarsány, Vasút sor 4.) az a) pont 
szerinti elhelyezendő Kossuth Lajos bronz mellszobor elkészítésével bruttó 
4.200.000,- Ft összegben, a 2015. évi költségvetés terhére. 

c) rögzíti, hogy a megbízási díj fedezetére, a 2015. évi költségvetés már bruttó 
3.800.000,- Ft költségkeretet tartalmaz,  

d) a b) pont szerinti bekerülési költségből még hiányzó, bruttó 400.000,- Ft–ot 
átcsoportosítja a 2015. évi költségvetés tartalék költséghelyéről az egyéb 
építmények költséghelyre, a c) pont szerinti összeg (3.800.000,- Ft) kiegészítésére. 

e) felhatalmazza a Polgármestert a vonatkozó szerződés megkötésére, és az egyéb 
szükséges intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
20. Javaslat út áthelyezési kérelem megtárgyalására 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ez egy újabb bányakitermeléssel összefüggő kérelem, a 
változatosság kedvéért most a Becán-féle bányáról van szó, ez egy elbányászott úttal kapcsolatos 
előterjesztés. Megkérem a Fejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság elnökét, hogy röviden foglalja 
össze az előterjesztést.  
 
Surányi Tibor képviselő: A bizottság megtárgyalta a kérelmet, jóváhagyta a Főépítész Asszony által 
javasolt megoldást, és támogatjuk a határozati javaslatot.  
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: A bizottság határozata alapján kérjük majd, hogy Dunavarsány 
önkormányzata a birtokba adás időpontját, és módját is kösse ki a szerződésben, illetve azt, hogy az az 
út, ami ott majd kialakul, ha nem is tökéletes minőségű, de valamilyen szinten járható felület legyen. 
Úgyhogy a megállapodás tervezetben ezek érintőlegesen benne lesznek.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Ismertetem a határozat javaslatot: 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
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a) Becán János és Scheiber Józsefné kérelmére, elfogadja a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés 2. számú melléklete szerinti változási vázrajz alapján a 0103/8, 0103/10 és 0103/11 
helyrajzi számú ingatlanok telekhatár-rendezését. 
b) Becán János és Scheiber Józsefné kérelmére, elfogadja a változás előtti 0103/10 hrsz-ú, 4053 m2 
területű saját használatú út 524 m2-rel való növekedésének ingyenesen történő átadását, így a 
kialakuló 0103/14 hrsz-ú, saját használatú út 4577 m2 –es lesz. 
c) saját részéről elfogadja a Dunavarsány, 0103/10 helyrajzi számú kivett saját használatú út 
áthelyezéséről, és ingyenes tulajdonba adásáról szóló, jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 
4. számú melléklete szerinti megállapodást. 
d) felhatalmazza a Polgármestert a c) pont szerinti megállapodás, valamint a tulajdonosi 
hozzájárulás aláírására és az egyéb szükséges intézkedések megtételére, azzal a feltétellel, hogy a 
módosítással és az átvezetéssel kapcsolatosan felmerülő költségek a kérelmezőket terhelik. Aki ezzel 
egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

67/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a) Becán János és Scheiber Józsefné kérelmére, elfogadja a jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú melléklete szerinti változási vázrajz alapján a 
0103/8, 0103/10 és 0103/11 helyrajzi számú ingatlanok telekhatár-rendezését. 
b) Becán János és Scheiber Józsefné kérelmére, elfogadja a változás előtti 0103/10 
hrsz-ú, 4053 m2 területű saját használatú út 524 m2-rel való növekedésének ingyenesen 
történő átadását, így a kialakuló 0103/14 hrsz-ú, saját használatú út 4577 m2 –es lesz. 
c) saját részéről elfogadja a Dunavarsány, 0103/10 helyrajzi számú kivett saját 
használatú út áthelyezéséről, és ingyenes tulajdonba adásáról szóló, jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés 4. számú melléklete szerinti megállapodást. 
d) felhatalmazza a Polgármestert a c) pont szerinti megállapodás, valamint a tulajdonosi 
hozzájárulás aláírására és az egyéb szükséges intézkedések megtételére, azzal a feltétellel, 
hogy a módosítással és az átvezetéssel kapcsolatosan felmerülő költségek a kérelmezőket 
terhelik. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 
 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
21. Javaslat a Csónakház és területének használatára kötött megállapodás módosítására 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Egy véletlen folytán derült ki, hogy módosítani kellene ezt a 
30 évre megkötött megállapodást, amely a Nautilus Vízicsapattal és a Cserkész Egyesülettel került 
megkötésre, akik különböző részeket kaptak bérletre a csónakház területéből. Itt most egy pályázat 
során derült ki az, hogy nem adhatja tovább egyik használó sem az általa használt részt, és most ezen 
szeretne változtatni a Képviselő-testület, hogy ez ne legyen akadálya a pályázaton való indulásnak.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző összefoglalja az ügy előzményeit és az együttműködi megállapodás múltbeli 
körülményeit. Kihangsúlyozza, hogy annak idején a testület nem akarta, hogy ennek a területnek a 
továbbhasznosítására lehetőség legyen, azért is került úgy megkötésre a megállapodás, hogy kizárólag 
a helységekre vonatkozott az a lehetőség, hogy azokat ki lehet adni túrázók részére. A Mekler László 
Turisztikai, Ifjúsági és Sport Egyesület is használja a területet, és a pályázatnál derült ki, hogy ennek a 
jogi helyzete nincs rendezve. Természetesen ez nem kőbe vésett dolog, az továbbra is a testület 
kompetenciája, hogy akarja-e módosítani a megállapodást, vagy sem. Mi végrehajtjuk a testület 
döntését, tisztelettel várjuk, hogy támogatják-e az előterjesztést, vagy javasolják, hogy másképp 
csináljuk.  
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dr. Csobolyó Eszter képviselő: Tisztelettel kérem a Képviselő-testületet, hogy az előterjesztés 
vonatkozásában a döntést elhalasztani szíveskedjen. A Kossuth Lajos Cserkészalapítvány kuratóriuma 
arról tájékoztatott, hogy ezt a módosítást ilyen formában nem áll módjában elfogadni, és kéri, hogy 
további egyeztetések érdekében kerüljön sor tárgyalásokra. Köszönöm.  
 
Mekler Andrea képviselő: Nekem is az a javaslatom, hogy a módosításra egy hármas közös 
megbeszélés után kerüljön sor.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Rendben, köszönöm szépen. Akkor felteszem szavazásra a 
napirendi pont elhalasztását. Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Javaslat a 
Csónakház és területének használatára kötött megállapodás módosítására” c. napirendi pontot leveszi 
napirendjéről, és további egyeztetésre, illetve előkészítésre visszautalja a polgármester részére. Aki 
ezzel egyetért, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

68/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Javaslat a Csónakház és 
területének használatára kötött megállapodás módosítására” c. napirendi pontot leveszi 
napirendjéről, és további egyeztetésre, illetve előkészítésre visszautalja a polgármester 
részére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
22. Javaslat GDF Suez Energia Holding Hungary Zrt-vel kötött szerződés közös 
megegyezéssel történő megszüntetésére  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Az előző testületi ülésen itt volt a GDF Suez Energia Holding 
Hungary Zrt. képviselője, és elmondta röviden, hogy milyen indokoktól vezérelve szeretné idő előtt 
megszüntetni a szerződését. Újabb megbeszélést következett, mert valóban valamilyen szinten 
kártalanítani kell az önkormányzatot. Egymillió forint plusz áfa értékű, ún. bánatpénzt ajánlottak fel az 
önkormányzatnak, ha beleegyezünk ebbe a megszüntetésbe. Mivel más lehetőségünk úgysincs, és már 
dolgoznak is azon, hogy újabb társasággal történjen meg a gázbeszerzés, és kint van a szabad piacon a 
Sourcing, ezért nem láttuk annak akadályát, hogy a cég ajánlatát elfogadjuk. Tárgyalta a Pénzügyi Jogi 
és Ügyrendi Bizottság.  
 
dr. Bóna Balázs képviselő: Igen, örülünk az ajánlatnak.  
 
Kun László képviselő 1936 órakor elhagyja a termet, a szavazók száma 8 főre csökken.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Rendben. Megnézte a belső ellenőrünk, és van ilyen sorunk, 
ahova ezt el lehet könyvelni. Ha nincs kérdés, akkor ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány 
Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) hozzájárulását adja Dunavarsány Város Önkormányzata és a GDF SUEZ Energia Holding 
Hungary Zrt. között 2014. 06. 16-án létrejött teljes ellátás alapú földgáz energia kereskedelmi 
szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetéséhez. 
b) elfogadja az a) pont szerinti földgáz kereskedelmi szerződés megszüntetésére vonatkozó, jelen 
határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú mellékletét képező tartalommal a GDF Suez 
Energia Holding Hungary Zrt. 2015. március 23-án kelt ajánlatát. 
c) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti földgáz kereskedelmi szerződés megszüntetésére 
vonatkozó, jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú mellékletét képező tartalommal 
a földgáz kereskedelmi szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetésére vonatkozó 
megállapodás aláírására és az egyéb szükséges intézkedések meghozatalára. 
Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon.  
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A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

69/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) hozzájárulását adja Dunavarsány Város Önkormányzata és a GDF SUEZ Energia 

Holding Hungary Zrt. között 2014. 06. 16-án létrejött teljes ellátás alapú földgáz 
energia kereskedelmi szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetéséhez. 

b) elfogadja az a) pont szerinti földgáz kereskedelmi szerződés megszüntetésére 
vonatkozó, jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú mellékletét 
képező tartalommal a GDF Suez Energia Holding Hungary Zrt. 2015. március 23-
án kelt ajánlatát. 

c) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti földgáz kereskedelmi szerződés 
megszüntetésére vonatkozó, jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. 
számú mellékletét képező tartalommal a földgáz kereskedelmi szerződés közös 
megegyezéssel történő megszüntetésére vonatkozó megállapodás aláírására és az 
egyéb szükséges intézkedések meghozatalára. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
23.) Javaslat a Lányok és Asszonyok Klubja Dunavarsányi Egyesülete kérelmének elbírálására.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ez a napirendi pont eredetileg nem szerepelt a meghívóban. 
Miközben a civil támogatásokat beszélte meg a Humánpolitikai Bizottság, akkor derült ki, hogy van 
olyan passzus a rendeletünkben, ami alapján nem lehet a LAK-nak pályázni a civil szervezetek részére 
kiírt pályázaton, mivel ebben az évben már részesült támogatásban. Ezért külön kérelmet adott be, 
szinte ugyanazokkal az igényekkel, tervekkel, viszont ebben az esetben a Képviselő-testületnek van 
kompetenciája dönteni, hogy támogatja-e a szervezetet, és ha igen, mennyivel.  
 
Kun László képviselő 1940 órakor visszatér a terembe, a szavazók száma 9 főre emelkedik.  
 
Herczeg Mariann képviselő: A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottságon elhangzott, hogy átadott 
hatáskörben a Humánpolitikai Bizottság döntött a civil alap felhasználásáról, és arról szeretnék 
tájékoztatást kapni, hogy melyik civil szervezetet mennyivel támogatja az önkormányzat. Az eddigi 
gyakorlat szerint a képviselők minden évben kaptak tájékoztatást arról, hogy ez az összeg hogyan 
került felosztásra, és most nem kaptunk semmilyen tájékoztatást.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Nem is kell, és ez nem is lett felvéve a napirendi pontok közé, de semmi 
akadálya nincs, hogy a listát, a táblázatot kiküldjük a képviselők részére, ha erre igény van.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Mert ezt eddig minden évben megkaptuk.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Természetesen meg tudjuk küldeni a tájékoztatást minden képviselőnek. Az 
átruházott hatáskörnek éppen az a lényege, hogy időt is spórolunk meg, mert a testület átadja a 
hatáskört, a bizottság pedig beszámol, vagy a soron következő testületi ülésen, vagy amikor 
Polgármester Asszony napirendre tűzi, vagy írásban kiküldi a tájékoztatót. Most ez egy új testület, új 
struktúra, ez most így alakult, de a jövőben odafigyelünk erre.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A Humánpolitikai Bizottság elnöke is adhat tájékoztatót.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Nincsen semmi hiba a rendszerben. Nem az én reszortom, de korábban az 
akkor regnáló polgármester kérte, hogy kerüljön a képviselők elé ez a táblázat. Most, mivel ugyanúgy 
átruházott hatáskörben született meg a döntés, ennek a testületnek a napirendjébe nem került be, de 
mikor a bizottsági ülés volt, akkor elő volt készítve, és ki voltak küldve a napirendi pontok, azt 
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mindenki elolvashatta. Tehát jelen pillanatban nincs semmilyen szabálytalanság, és ezt a táblázatot 
értelemszerűen ki fogjuk küldeni minden képviselő részére. Ha ezt igényli a testület, akkor a 
következő testületi ülésre napirendre is vesszük, és tervezett napirendként berakjuk a Humánpolitikai 
Bizottság tájékoztatását a civil alap felosztásáról, és akkor beáll megint az a gyakorlat, ami régen volt, 
de azt semmi nem írta elő. A szabályzatunk az utólagos beszámolási kötelezettséget írja elő, de ennek 
több formája is lehet. Ebben semmi szándékosság, vagy elhallgatási szándék nem volt.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Legközelebb odafigyelünk rá, és kiosztjuk.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Nem feltételezem a szándékosságot, csak jeleztem az igényemet, és úgy 
gondolom, hogy ennek a mai ülésen lett volna a helye és az ideje, mert a 2 hónap múlva esedékes 
rendes testületi ülésen okafogyottá válik.  
 
Kun László képviselő: Meg szeretném kérdezni Herczeg Mariann képviselő asszonyt, hogy 
megkapta-e a meghívót a Humánpolitikai Bizottság ülésére?  
 
Herczeg Mariann képviselő: Igen, megkaptam a meghívót.  
 
Kun László képviselő: Köszönöm, akkor úgy gondolom, hogy lett volna lehetősége eljönni az ülésre, 
és rögtön tudomást szerezni a döntésekről.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Én a végeredményt szeretném tudni, és úgy gondolom, hogy mint 
képviselő, jogom és lehetőségem van tájékoztatást kérni bármelyik bizottság döntéséről, és én ezt 
szerettem volna kérni. A Humánpolitikai Bizottságnak nem vagyok tagja, tanácskozási joggal nem 
rendelkezem a bizottság munkájában.  
 
Kun László képviselő: Köszönöm szépen, most jelenleg nincs nálam az anyag, de biztosítom 
Képviselő Asszonyt, hogy a tájékoztatást meg fogja kapni.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Mint képviselő, érdekelt volna, hogy a 10 millió forint elosztása milyen 
arányban történt meg. Ennyi volt az összes igényem.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Rendben, én azt mondom, hogy a következő években 
ugyanahhoz fogjuk tartani magunkat, ami eddig volt, hogy a döntést követő testületi ülésen mindenki 
meg fogja kapni a tájékoztatást. Most pedig utólagosan kiküldjük.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Köszönöm.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Egy pontosítást szeretnék tenni. Minden megválasztott képviselő, minden 
bizottsági ülésen tanácskozási joggal részt vehet, anélkül, hogy azt meg kéne szavazni. Bármihez 
hozzászólhat, véleményét elmondhatja szabadon, csak döntési joggal nem rendelkezik, csak abban a 
bizottságban, amelynek tagja. Tehát más bizottságban csak a szavazásban nem vehet részt.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ha van itt egy példány, akár egy munkapéldány a táblázatból, 
akkor azt adjuk oda képviselő asszonynak. Köszönöm szépen. Térjünk vissza az eredeti napirendi 
pontunkhoz. Szóval a LAK írt egy újabb kérelmet, amiben a Képviselő-testülethez fordul eme 
támogatás megítélése okán. Kérdezem, hogy elfogadható-e a testület részéről az a javaslat, hogy a 
LAK ugyanazt az összeget kapja meg, amit egyébként részére a Humánpolitikai Bizottság megítélt 
volna, tehát programokra 250 ezer, működésre pedig 200 ezer forintot.  
 
Mekler Andrea képviselő: Tehát akkor a szerződés helyett ez a határozati javaslat van. Tehát ami a 
határozati javaslatban szerepel, csak arra költhető el az összeg?  
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dr. Szilágyi Ákos jegyző: Ez egy egyedi kérelem. A határozatban benne van, hogy mire kérik az 
összeget. És így van, csak arra köthető, ami a határozati javaslatban szerepel, és arra kötjük meg velük 
a támogatási szerződést is, ugyanolyan feltételekkel, mint amelyekkel a többi szervezettel is 
megkötünk. Itt csak az volt a különbség, hogy a bizottság erről nem dönthetett, mivel kizárták 
magukat a civil pályázatból azzal, hogy ebben az évben már kaptak önkormányzati támogatást. Jövőre 
ilyen nem lesz.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Az egészen biztos. Azt garantálom, hogy többet ilyen nem 
lesz.  
 
dr. Bóna Balázs képviselő: Elismerjük a LAK többéves hasznos tevékenységét, és ezt a támogatást 
én is támogatom, de úgy gondolom, hogy ki kellene alakítani egy támogatási metódust, rendszert. Egy 
olyan pályázatot, hogy aki azon jogosult pályázni, akkor azon pályázzon, de se előtte, se utána ne 
legyen lehetőség egyéni kérelmek befogadására, mert ez lesz belőle. Gyakorlatilag háromszor 
beszélgettünk már a LAK-ról, miközben egyszer kellett volna. Sem előtte, sem utána nincs helye a 
civil szervezetek támogatásának. Azért a szervezetek nagyjából tudják, hogy kb. mik szoktak lenni 
azok az összegek, amelyeket kapnak, mire van lehetősége a városnak, és kb. mire van lehetőség abban 
az évben megvalósítani, illetve hogy mit szeretnének megvalósítani. Ha mégis van ilyen helyzet, akkor 
azt esetleg Polgármester Asszony a saját keretéből korrigálhatja. Azt szeretném kérni a civil 
szervezetektől, és saját magunktól is, hogy erre figyeljenek, mert ezeket a dolgokat kordában kell 
tartani, és keretek közé kell szorítani, mert egyrészt fölösleges macera, másrészt feszültségekhez 
vezethet.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Egyetértek.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Ezért is szerettem volna tájékoztatást kérni, és természetesen 
támogatom ezt a kérelmet, és nem szeretném őket kizárni, hiszen hosszú évek óta fontos feladatot 
látnak el a dunavarsányi civil életben, de most abszolút nem tudom megítélni, hogy ez a 450 ezer 
forint hogyan aránylik a többi szervezet támogatási összegéhez. Hogy ez egy átlagos támogatás-e, 
vagy sok, vagy kevés? A másik kérdésem, hogy ez akkor most a költségvetésben ugyanúgy a civil 
alapból kerül-e ki, vagy valahonnan máshonnan? Ennyi összeg még maradt a civil keretből, vagy 
hogyan van, mert ez viszont nem szerepel a határozati javaslatban. És elnézést kérek az új 
képviselőktől, de eddig azért megvolt a bizottságoknál az a döntés, hogy igyekeztek mérlegelni abban, 
hogy milyen területen, hogyan működtek a civil szervezetek, és próbált az előző testület és bizottság 
olyan döntéseket hozni, hogy az úgymond azonos súlyú tevékenységeket végző szervezetek kb. 
azonos összegű támogatásokat kapjanak. Hogy akik azonos területen működnek, azok hasonló 
támogatásban részesüljenek. Tehát nem tudom, hogy ez az összeg most sok, kevés, vagy elég? Milyen 
támogatások születtek?  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Egyedi kérelem nem támogatható a pályázatra elkülönített civil alapból. A 
civil alapot egyébként a testület nem köteles forintra szétosztani, mert az egy előirányzat a bizottság 
döntése alapján, de ez nem azt jelenti, hogy 100 %-ban ki kell osztani, hiszen egy évben akár több 
pályázat is kiírható, bár itt nálunk a gyakorlat nem ez volt. Tehát még egyszer mondom, a pályázatra 
elkülönített alapot nem érintheti ez a támogatás, tehát itt egy átcsoportosítást kell majd végrehajtani.  
 
Vágó Istvánné gazdasági osztályvezető: Előirányzatilag egy számon van az összes támogatás. 
Viszont mi a költségvetésnél, az előterjesztésben megcímkézzük, hogy ebből mire mennyit fordítunk, 
de mint előirányzat, a 25,4 millió szerepel, amiben az összes civil- és sport támogatás benne van. A 
pályázati keretre viszont 8 milliót szánt a testület.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Tehát ez a támogatás nem azt a 8 milliót terheli. Egyedi elbírálásról 
beszélünk, tehát vonatkoztassunk el a pályázati alaptól. De ha a testület támogatja, mi behelyezzük 
oda, ahova kell. Kérdés az, hogy támogatja-e ezt a kérelmet a testület, vagy nem.  
 
Vágó Istvánné gazdasági osztályvezető: Technikailag úgy lesz, hogy meg fog maradni az a 450 ezer 
forint, amit a Humánpolitikai Bizottság egyébként nem osztott szét, és a tartalékkeretből pedig ki lesz 
fizetve a LAK egyedi kérelmére megszavazott összeg.  
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Gergőné Varga Tünde polgármester: Ezt majd a gazdasági osztály lekönyveli úgy, ahogy törvényes, 
és oda, ahova kell. A könyveléstechnikát ők elintézik.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Tisztelettel javasoljuk a határozati javaslat támogatását. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete a Lányok Asszonyok Klubja Dunavarsányi Egyesülete 
kérelmét megtárgyalta, és az Egyesületet 
a) a szervezet programjainak (20. évfordulójuk megünnepléséhez, Mindenki Karácsonya 
ünnepségen ajándékok, élelmiszer osztása, vendéglátás) lebonyolítása céljára 250.000,-Ft-tal, azaz 
Kettőszázötvenezer forinttal támogatja a 2015. évi költségvetés tartalékkeret előirányzat terhére.  
b) a szervezet működésének (irodaszer, könyvelési és banki költségek, telefon-, internet-, honlap 
üzemeltetési díj, sportcsarnok bérleti díj kiegyenlítése) biztosítása céljára 200.000,-Ft-tal, azaz 
Kettőszázezer forinttal támogatja a 2015. évi költségvetés tartalékkeret előirányzat terhére. 
c) felhatalmazza a Polgármestert a támogatási szerződés aláírására, valamint a szükséges 
intézkedések megtételére. 
Támogató a támogatást 2015. május 31. napjáig egy összegben átutalással teljesíti. A célok 
megvalósítása 2015. január 1. napjától 2015. december 31. napjáig tart. A támogatási összeggel 
legkésőbb 2016. január 15. napjáig kell elszámolni. A támogatási összeg felhasználása és az összeggel 
való elszámolás a támogatási szerződés szerint történhet. 
Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

70/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Lányok Asszonyok Klubja 
Dunavarsányi Egyesülete kérelmét megtárgyalta, és az Egyesületet 

a) a szervezet programjainak (20. évfordulójuk megünnepléséhez, Mindenki 
Karácsonya ünnepségen ajándékok, élelmiszer osztása, vendéglátás) lebonyolítása 
céljára 250.000,-Ft-tal, azaz Kettőszázötvenezer forinttal támogatja a 2015. évi 
költségvetés tartalékkeret előirányzat terhére.  

b) a szervezet működésének (irodaszer, könyvelési és banki költségek, telefon-, 
internet-, honlap üzemeltetési díj, sportcsarnok bérleti díj kiegyenlítése) biztosítása 
céljára 200.000,-Ft-tal, azaz Kettőszázezer forinttal támogatja a 2015. évi 
költségvetés tartalékkeret előirányzat terhére. 

c) felhatalmazza a Polgármestert a támogatási szerződés aláírására, valamint a 
szükséges intézkedések megtételére. 
Támogató a támogatást 2015. május 31. napjáig egy összegben átutalással teljesíti. 
A célok megvalósítása 2015. január 1. napjától 2015. december 31. napjáig tart. A 
támogatási összeggel legkésőbb 2016. január 15. napjáig kell elszámolni. A 
támogatási összeg felhasználása és az összeggel való elszámolás a támogatási 
szerződés szerint történhet. 

 
Határidő: 2015. május 31., illetve folyamatos 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
24.) Megmaradt sportcélú támogatás összegének átcsoportosítása a Művelődési Oktatási és 
Sport Alapítvány javára  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A Humánpolitikai Bizottság a sport pályázatoknál nem 
osztotta ki az összes pénzt, ami erre volt szánva, és ennek a megmaradt 600 ezer forint összegnek a 
sorsáról rendelkezik a Bizottság ebben a plusz napirendi pontban. Ezt a megmaradt összeget kéri a 
Művelődési, Oktatási és Sport Alapítvány részére átcsoportosítani a 2015. évre. Mivel hosszú vita és 
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megbeszélés után úgy gondoltuk, hogy a 200 ezer forintos éves támogatása az alapítványnak nagyon 
kevés, annál is inkább, mivel jelenleg nagyon sok kérelem is befut, és dolgozik az alapítvány. Mivel ez 
a mi alapítványunk, tehát az önkormányzat bármikor megteheti, hogy megtámogatja.  
 
Kun László képviselő: Azt azért tegyük hozzá, hogy szándékunk szerint ennek az összegnek az 
átcsoportosítása arra irányul, hogy az alapítvány ebből – nem kizárólag – de elsődlegesen az egyéni 
sportolókat támogassa.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Úgy gondolom, hogy ezt így ne kössük ki, hanem, hogy csak sportcélra 
legyen felhasználható.  
 
dr. Bóna Balázs képviselő: Ennél nagyobb kikötés nincs. Az nagyobb kikötés, mint hogy 
elsődlegesen sportcélra.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Én most az „egyéni” szóra gondoltam. Hogy ne csak egyéni sportolókat 
támogasson ebből az összegből az alapítvány. Mert mint ahogy említettem, olyan is előfordulhat, hogy 
egy egyesületi, kötelező tagdíjat nem tud a szülő kifizetni, és megbeszéltük, hogy az ilyen kérelmeket 
támogathatná az alapítvány. Tehát sportcélra legyen felhasználható az átcsoportosított összeg, és akkor 
ebben benne van minden, a magánsportoló is, a csapat is, a tagdíjat fizetni nem tudó is.  
 
dr. Bóna Balázs képviselő: Csapatot nem kéne támogatni, arra ott van a sportpályázat.  
 
Keresztesi Balázs alpolgármester: Szeretném felhívni a tisztelt Képviselő-testület figyelmét arra, 
hogy Művelődési, Oktatási és Sport Alapítványról beszélünk, amit a testület a költségvetés 
tárgyalásánál 200 ezer forinttal támogatott. Ez a keret kimerült, és kivétel nélkül sportolókat, illetve 
sportot támogatott, én ilyen információkat kaptam. Ha most megszabjuk, hogy ebből a 600 ezer 
forintból is csak sportot támogathat az alapítvány, akkor az alapítvány művelődési és oktatási része 
nem tud érvényesülni.  
 
Herczeg Mariann képviselő: A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottsági ülésen mi azt beszéltük meg, 
hogy mivel most éppen 200 ezer forint került kiosztásra, és pontosan sportra, mert éppen ők fordultak 
az alapítványhoz, ezért a 600 ezer forintból 200 ezret levonva lehetne támogatni a művelődéshez, 
oktatáshoz kapcsolódó kérelmeket is. Tehát a továbbiakban sportcélú támogatásra 400 ezer forintot 
szánna az alapítvány.  
 
dr. Bóna Balázs képviselő: Ezért jó az a megfogalmazás, hogy elsődlegesen sportra, mert vannak az 
alapítványnak egyéb költségei is, pl. bankköltség, irodaszer költség.  
 
dr. Csobolyó Eszter képviselő: Hálásan köszönjük az alapítónak a támogatást, és bízunk abban, hogy 
minél több kérelem fog érkezni, és minél szélesebb skálán. Adjuk meg annak a lehetőségét is, hogy ha 
olyan kérelem érkezik, ami a másik két területet érinti, akkor csak azért ne kelljen elutasítani, mert ezt 
az összeget kifejezetten egy ágra szántuk. De minden esetben az alapítóval egyeztetésre kerül, hogy 
milyen kérelmek érkeznek be hozzánk.  
 
dr. Bóna Balázs képviselő: Azért azt hangsúlyozzuk ki, hogy most ebben a szerepben támogatók 
vagyunk, nem alapítók. Ez egy skizofrén helyzet. Mert támogatóként utalhatunk rá, sőt meg is 
mondhatnánk, hogy pontosan mire költse, de alapítóként ugyanezt nem tehetnénk meg.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Azért bízom benne, hogy lesznek az alapítványnak egyéb 
támogatói is, és akkor az egyéb költségeket tudja fedezni abból a forrásból. Ha nincs más hozzászólás, 
akkor ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Humánpolitikai Bizottság és a Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság javaslatára 
a) a „sport pályázat”-ra elkülönített 2.000.000 Ft összegből fennmaradt 600.000,-Ft összeget 
átcsoportosítja a Művelődési, Oktatási és Sport Alapítvány 2015. évi, elsődlegesen sportcélú 
tevékenységének támogatására. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a támogatási szerződés aláírására, valamint a szükséges 
intézkedések megtételére. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
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A Képviselő-testület 7 igen, 1 nem, 1 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

71/2015. (IV. 14.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Humánpolitikai Bizottság 
és a Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság javaslatára 

a) a „sport pályázat”-ra elkülönített 2.000.000 Ft összegből fennmaradt 600.000,-Ft 
összeget átcsoportosítja a Művelődési, Oktatási és Sport Alapítvány 2015. évi, 
elsődlegesen sportcélú tevékenységének támogatására. 

b) felhatalmazza a Polgármestert a támogatási szerződés aláírására, valamint a 
szükséges intézkedések megtételére.  

 
Határidő: 2015. május 31. illetve folyamatos 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Minden kedves vendégnek köszönöm 
szépen az ülésen való megjelenést, a nyílt Képviselő-testületi ülést bezárom. A szünet után a testület 
zárt keretek között folytatja munkáját.  
 
A nyílt ülés jegyzőkönyve 2012 órakor lezárásra kerül.  
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 

 Gergőné Varga Tünde      dr. Szilágyi Ákos 
      polgármester       jegyző 

 
 
A jegyzőkönyv hiteles: 
 
 
 
 
 
 
 dr. Békássy Szabolcs      Kun László  

      alpolgármester        képviselő 
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